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وزیر راه:

 اعتبار لازم برای تکمیل جاده سمیرم - یاسوج تامین می شود
وزیر راه و شهرسازی 
اعتبــار  گفــت: 
موردنیاز بــرای ادامــه کار و تکمیل 
احداث جاده سمیرم - یاسوج در بودجه 

سال آینده تامین خواهد شد.

محمد اســامی در حاشــیه بازدید از این 
محور در گفت و گو با خبرنگاران در پاسخ به 
سوالی درباره توقف عملیات ساخت این جاده 
چهارخطه، اظهار داشت: مشکات اعتباری 
و اجتماعی بــرای ادامه کار این محور وجود 

داشت که بزودی مرتفع خواهد شد.
به گفته وی بخشی از این مشکات به دلیل 
معارضان اجتماعی در مسیر اجرای این جاده 
بین استانی است و بخش مهم دیگر تامین 

ریالی این طرح ملی است.
وزیر راه و شهرسازی با اشــاره به اینکه در 
قسمت هایی از مســیر کنونی گردنه برفگیر 
و سخت گذر وجود دارد، تصریح کرد: حذف 
این گردنه در ادامه اجرای طرح قطعی است 
و تونل هایــی در بخش هایی کــه مربوط به 

استان اصفهان است ایجاد می شوند.
اســامی قرارداد با پیمانکار در مرحله اول 
اجرای طرح را ۱۰۴ میلیــارد تومان اعام  
و اضافه کرد : این موارد به ســال ۹۷ یعنی 
زمان آغاز عملیات احداث چهارخطه کردن 
جاده مربوط اســت و طبیعی اســت که با 
نوسان ریالی و ارزی موجود این مبالغ بیشتر 

شده اند.
وی جاده سمیرم - یاسوج را محور راهبردی 
از شمال به مرکز و از مرکز به جنوب کشور و 

خلیج فارس برشمرد و افزود: تاش می کنیم 
با تامین اعتبار لازم از محل بودجه عمرانی و 
مشارکتی شرایط ادامه کار به منظور تکمیل 

ساخت این پروژه فراهم شود.
آغاز این طرح کان ملی در ســال ۸۹ زده 
شد، چند ســال بعد در ســال ۹۶ مقرر شد 
مرحله اول طرح به مناقصه گذاشته شود و 
۳۳ کیلومتر آن از سمت سمیرم اصفهان با 
 افزون یک هزار میلیارد ریال اعتبار اولیه آغاز 

شود.
نماینده مردم ســمیرم در مجلس شورای 
اسامی در گفت و گوهای متعدد با رسانه ها 
با بیان اینکه شــاهد تصادف های زیادی در 
این محور بویژه در ایام تابستان و تعطیات 
بوده ایم گفته بود: حوادث این جاده ضرورت 
چهارخطه کــردن این جــاده را دوچندان 

می کند.
اصغر ســلیمی خاطرنشــان کرد: اســتان 
کهگیلویــه و بویر احمد عملیــات اجرایی 
چهارخطه شدن از سمت یاسوج را سال ها 

قبل کلید زده و انتظار می رود مسئولان در 
اصفهان هر چه زودتر برای عملیات اجرایی 

این پروژه اقدام کنند.
محمدصادق وجــدی، معاون وزیــر راه و 
شهرســازی هم که آبان ماه سال گذشته به 
سمیرم ســفر کرده بود، گفت: گردنه پشُته 
با اجرای طرح ملــی چهارخطه کردن جاده 

سمیرم به یاسوج، حذف می شود.
شهرستان کوهســتانی و سردسیر سمیرم 
دارای ۴۰ کیلومتــر بزرگــراه، ۷۳ کیلومتر 
راه اصلی، ۱۲۵ کیلومتــر راه فرعی و ۴۰۳ 

کیلومتر راه روستایی است.
این شهرستان رتبه دوم راه های همسنگ و 
رتبه سوم راه های روستایی استان اصفهان 

را به خود اختصاص داده است.
ســمیرم در فاصله ۱۶۴ کیلومتری شمال 
یاسوج قرار دارد و جاده پرتردد و کوهستانی 
بین این مناطــق در میانه ارتفاعات زاگرس 
میانی، هر ســاله شــاهد ســوانح رانندگی 

مرگباری است.

ایرنا
گــــــزارش

شما هم »سفیر امید« شوید

دومین جشنواره 
شعر کودک و نوجوان 

»شهر من« به لطف 
خدا و همت همکارانم 

در اداره توسعه 
فرهنگ شهروندی 

سازمان فرهنگی 
اجتماعی ورزشی 

شهرداری اصفهان 
برگزار شد

طرح فراخوان و شناسایی »سفیران امید« از سوی سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری اصفهان برگزار می شود. »سفیران امید، شهروندانی 
هستند که در شرایط سخت زندگی توانسته اند به جایگاهی برسند که الگوی دیگر شهروندان قرار بگیرند و بتوانند روحیه امید را در آنها بیدار کنند.«؛ این 
جمله ای است که در پوستر طرح فراخوان و شناسایی »سفیران امید« به چشم می خورد؛ طرحی که از سوی سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری 
اصفهان برگزار می شود و دست اندرکاران آن به دنبال بسط و گسترش روحیه نشاط، امیدواری و اعتماد اجتماعی هستند و شادی و نشاط را را یکی از 

مسائل مهم و تأثیرگذار در زندگی و پویایی آن می دانند. 

رئیس اداره فرهنگی ســازمان 
فرهنگــی اجتماعی ورزشــی 
شــهرداری اصفهان با اشاره به 
اجرای این طرح و با بیان اینکه 
برای شاد بودن باید مولفه امید 
به زندگی را افزایش داد، اظهار 
داشت: امید به زندگی و شاد بودن 
باعث کاهش آسیب های اجتماعی می شود و 
برای افزایش امید به زندگی باید به دوران جوانی 

و نوجوانی و دغدغه های این نسل ارزش داد.
سید صالح خشوعی مدیریت و اصاح چرخه 
ســبک زندگی و پیام رســانی و الگوســازی 
برای مخاطبان در تمــام زمینه ها را از جمله 
دغدغه های فرهنگی دانســت و افزود: بهره 
گرفتن از تجربه زنان و مردان موفق و توانمند، 
نخبگان موفق و با انگیــزه و قهرمانان ملی و 
اســتانی و فعالان باتجربه مدنی برای ارتقای 
روحیه اعتماد به نفس در جوامــع از اهداف 
طرح فراخوان و شناسایی سفیران امید است، 
چون الگوسازی برای خانواده ها در زمینه های 
مختلف توسط این سفیران امری ضروری است.

طرح فراخوان و شناســایی »سفیران امید« 
بر اساس سند شهروندی فرهنگی شهرداری 
اصفهان با هدف افزایش نشــاط اجتماعی و 
شادی شهروندان، تقویت مسئولیت پذیری و 
مشارکت آنها و تقویت هویت و افزایش تعلق 
اقشار حاشیه نشــین به جامعه شهری برگزار 

می شود.
ضرورت ایجاد بستری مناسب جهت الگوسازی 
از نخبگان و قهرمانان در عرصه های مختلف 
و معرفی بــه جامعه و تکریم آنان بر اســاس 
کرامت انسانی، درک کاربرد الگویابی و توانایی 
به کارگیــری آن در زندگــی، افزایش روحیه 
اعتماد به نفس و روحیه خودباوری در اقشار 
مختلف جامعه، تقویت و توســعه رفتارهای 
مثبت و سازگارانه، بسترسازی برای ساختن 
یک شــهروند مســئول و موثــر در جامعه، 
به کارگیری خیران در عرصه های علم، دانش، 
فرهنگ و ورزش، اشاعه فرهنگ انفاق علمی، 
فرهنگی و اجتماعی، لزوم عملی شدن ایده ها 
و نقش آن در توســعه، لزوم تغییر انگاره ها و 
بسترسازی برای شناسایی و شناساندن سرمایه 
نمادین جامعه نیز از دیگر اهداف تعیین شده 

برای این طرح است.
عاقه منــدان بــرای شــرکت در این طرح 
می توانند تا هشــتم اســفندماه با مراجعه به 
 www.vcci.ir/safiranomid آدرس
ضمن بررســی شــاخص هــای عمومی و 
شاخص های اختصاصی سفیران امید در این 
طرح ثبت نام کرده و برای کســب اطاعات 
بیشتر با شــماره ۰۳۱۳۲۶۸۱۵۷۹ )داخلی 

۴۳۳( تماس حاصل کنند.
پس از پایان مرحله ثبت نام، شرایط افراد در سه 
مرحله توسط دبیرخانه باشگاه سفیران امید، 
شورای سیاست گذاری و شورای داوری مورد 
ارزیابی و داوری قــرار گرفته و در نهایت پس 
از معرفی ســفیران امید، بخش های مختلف 
شهرداری در راستای وظایف خود موظف به 
اجرای برنامه های فرهنگی و هنری در سطح 
شهر ویژه مخاطبان خود هستند که این امر 
در راستای معرفی سرمایه های نمادین در شهر 

صورت می گیرد. 
این سفیران بر اســاس محل زندگی )مناطق 
۱۵گانه( توســط دبیرخانه طــرح به مناطق 
معرفــی می شــوند و مناطــق موظف اند در 
برنامه های خود از این افراد اســتفاده کنند و 
هر فصل گــزارش اقدام خــود را به دبیرخانه 
تحویل دهند. همچنین اداره مشــارکت های 
فرهنگی و اجتماعی سازمان فرهنگی اجتماعی 
ورزشی شهرداری اصفهان می تواند با دعوت از 
گروه های مختلف، خیریه ها و نهادهای مردمی 
در راستای جذب حمایت های مادی و معنوی 

نسبت به سفیران امید معرفی شده اقدام کند.

   برگزیدگان جشنواره شعر و داستان 
»شهر من«  معرفی شدند

دومین جشــنواره شعر و داســتان کودک و 
نوجوان شــهروندی» شــهر من« با معرفی 

برگزیدگان به کار خود پایان داد.
معاون اجتماعی سازمان فرهنگی اجتماعی 
ورزشــی شــهرداری اصفهان گفت: دومین 
جشنواره شعر کودک و نوجوان »شهر من« 
به لطف خدا و همت همکارانم در اداره توسعه 
فرهنگ شهروندی سازمان فرهنگی اجتماعی 

ورزشی شهرداری اصفهان برگزار شد.
مرتضی رشیدی اظهار کرد: با انتشار فراخوان 

و آغاز فعالیت این جشنواره، آثار فرهنگی ادبی 
مربوط به حوزه کودک و نوجوان با دغدغه های 
شهروندی از سراسر کشور به دبیرخانه ارسال 
شد و موجب شد دستاورد عظیمی از محصولات 
و تولیدات فرهنگی در قالب شعر و داستان با 
موضوعات شهروندی داشته باشیم و با کودکان 
و نوجوانان که مخاطبان اصلــی ما در حوزه 
فرهنگ شهروندی هستند، ارتباط برقرار کنیم.

رئیس اداره توسعه فرهنگ شهروندی سازمان 
فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری اصفهان 
نیز با اشــاره به برگزاری اختتامیه جشنواره 
» شهر من« تصریح کرد: بسیار خوشحال و 
خرسند هستیم که جشنواره اول را در حالی به 
پایان رساندیم که هفتاد کتاب کودک و نوجوان 
حاصل آن بود و امیدواریم به ســرعت مراحل 

چاپ را سپری کند.
احمد رضایی افزود: با تشــکر از مســئولان و 
بزرگوارانی کــه در برگزاری این جشــنواره 
همکاری داشتند و هنرمندان عزیزی که رونق 
بخش جشنواره بودند، جشــنواره دوم را در 
حالی ادامه می دهیم که برای تمام برگزیدگان، 
مراحل فنی کتاب و تصویرسازی آغاز شده و 

مراحل چاپ نیز طی خواهد شد.
دبیر علمی دومین جشــنواره شعر و داستان 
کودک و نوجوان شــهروندی» شــهر من« 
گفت: هدف ما از برگزاری این جشنواره تولید 
محتواهای با ارزش برای موضوعاتی مثل هوا و 
ترافیک که در زندگی روزمره درگیر آن هستیم 
بود تا با امید به اینکه شهر بهتری داشته باشیم 

به دست کودکان و نوجوانان برسانیم.

اخبار اصفهان
گـــزارش
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قیمت 2000 تومان

روزنامه اقتصادی استان اصفهان

محل دائمی برپایی نمایشگاه های بین المللی استان میزبان بیست و سومین نمایشگاه فرش دستباف؛  

اصفهان میزبان ضیافت گره ها و نقش ها
محل دائمی برپایی نمایشگاه های بین المللی استان اصفهان از سوم تا هشتم اسفندماه و طی شش روز میزبان 

بیست و سومین نمایشگاه فرش دستباف اصفهان به عنوان زیباترین نمایشگاه تخصصی سال خواهد بود. 2 ادامه در صفحه 

بازار طلا و سکه 99/12/2 ساعت 16:30

 
صندوق های سرمایه گذاری 

جسورانه؛

پرسود اما پر ریسک!
در یک سال گذشــته  برخی از 
مســئولان هر کدام به نوبه خود 
از مردم دعــوت کردند تا در بازار 
بورس ســرمایه گــذاری کنند 
اما متاســفانه این بازار نتوانست 
انتظارات ســرمایه گذاران خود 
را محقق کند و همین امر باعث 
نارضایتی مردم شد. عوامل زیادی 
چون دستوری شــدن بورس، 
کمبود اطاعات در دست مردم، 
شتاب زدگی و  تغییرات سیاسی 
خارجی و داخلی باعث شــد در 
چند ماه گذشــته بورس چراغ 
قرمزش را به روی مردم روشــن 
کند و سرمایه گذارانی که عمدتا با 
سرمایه های اندک وارد شده بودند 
تمام زندگی خود را دچار چالش 
کردند. حقیقت آن است که ورود 
ناگهانی حجم بالایی از سرمایه در 
این بازار پیش بینی نشده بود و به 
همین دلیل نتوانست به خوبی به 
سمت تولید و گسترش آن روانه 
شــود. اما حالا بعد از این ماجرا 
دوباره برخی از مسئولان دعوت 
به سرمایه گذاری در بازار سرمایه 

جسورانه می کنند. ...

فرزانه مستاجران
سرمقالـــه

ISFAHAN
N E W S

2 ادامه در صفحه 
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اولین روزنامه 

اقتصادی
دو زبانه 

استان اصفهان

نیمه شرقی اصفهان با شعار »راه دور، نزدیک شد« به جاده جنوب 
وصل می شود؛  

خیلی دور
 خیلی نزدیک!
       شهردار اصفهان: با دستان توانمند مهندسان هر روز شهر در حال ساخت و ساز و پیشرفت است

شاهین و حاشیه های قبل از آمدنش؛ 

پیش فروش خودرویی که استاندارد ندارد! 
 

سازمان محیط زیست ایران اعام کرده است که سایپا شاهین همچنان استاندارد یورو ۵ 
را نگرفته است.  در تیر ۹۷ سایپا، اقدام به طراحی خودرویی جدید کرد که اسم این خودرو 
جدید را رهام گذاشت، مرداد ماه امسال هم از این خودروی جدیدی که قرار بود زمستان 

امسال وارد بازار شود، رونمایی کرد.
خودرویی جدید که پلتفرم مشــترک با تویوتا بلتا و ولکس سی ۳۰ بهره می برد و در آن از 

موتور تقویت شده سایپا تیبا استفاده شده است.
سایپا شاهین ابتدا قرار بود از موتور ۱٫۶۵ لیتری 
خودرو برلیانس اچ۳۳۰ استفاده کند، 
اما به دلیل تحریم های ۱۳۹۷ 
و خروج برلیانــس از ایران 
این موضوع منتفی شد. در 

7نهایت...

قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
11,620,00011,485,000قدیم

سکه طرح 
11,08,10011,029,000جدید

6,550,0006,350,000نیم سکه

4,275,0004,325,000ربع سکه

2,462,0002,342,000سکه گرمی

یک مثقال 
4,824,0004,799,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,113,7001,108,600 عیار

طلای آب شده 
4,825,0004,800,000نقدی

یک گرم طلای 
241,484,9001,478,600 عیار
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مهدی کریمی| خبرآنلاین
یادداشـــت
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ادامه از صفحه یک
... آیا عاقبت این توصیــه نیز مانند 

گذشته خواهد بود؟
معاون علمی و فناوری رئیس جمهور 
در این باره اذعان داشــته اســت که 
اکوسیســتم بزرگی از شرکت های 
دانش بنیان و اســتارت آپ در کشور 
وجود دارد و مجموعــه ای از جوانان 
نخبه و تحصیلکرده آنــان را هدایت 
می کنند. این شــرکت ها به شــیوه 
سنتی و قدیمی و بر پایه دریافت وام 
از سیستم بانکی امکان تامین مالی 
ندارنــد و برای بزرگتر شــدن نقش 
این شــرکت ها در اقتصــاد باید از 
ظرفیت های بازار ســرمایه بهره برد. 
ســتاری گفته: تاکنون ۱۳ صندوق 
سرمایه گذاری جسورانه وارد فرابورس 
شــده اند که از میان آنها بزرگترین 
صندوق جســورانه بــه ارزش ۲۴۰ 
میلیارد تومان آگهی می شود. سازمان 
بورس و اوراق بهادار خود پیش قدم در 
زمینه راه اندازی ابزارهای نوین تامین 
مالی برای حوزه نوآوری و دانش بنیان 
است و این مسئولیت ما را در معاونت 
علمی بیش از پیش افزایش می دهد. 
مردم باید حلاوت ایــن نوآوری ها را 
در بورس بچشند.هم اکنون استارت 
آپ هایی در حوزه ســرمایه گذاری 
جسورانه فعالند که گاه رشدی حدودا 
۱۰ درصدی را به طور هفتگی تجربه 
می کنند؛ شایان ذکر است، این رشد 

در حوزه آی تی محسوس تر است.
اما سرمایه گذاری جسورانه چیست؟ 
با جهت  گیــری اقتصاد به ســمت 
فعالیت های مبتنی بــر تکنولوژی و 
بهره گیری از مزیت های رقابتی، زمینه 
پیدایش استارت آپ ها در اقتصادهای 
توســعه یافته فراهم شد. مهم ترین 
بخش راه اندازی یک کســب و کار، 
تأمین مالی آن است. کسب  و کارهای 
نوپا و جدید برای شروع به کار و تأمین 
هزینه فعالیت های خود نمی توانند 
از تسهیلات بانک ها و نهادهای مالی 
اســتفاده کنند، چون هنوز به اندازه 
کافی اعتبار ندارند و برای پیش برد 
فعالیت های خود نیاز به سرمایه دارند. 
صندوق  جســورانه نوعــی صندوق 
سرمایه گذاری هستند که از کسب 

و کارهای نوپا حمایت می کند.
 در واقع این صندوق ها، سرمایه لازم 
برای شرکت ها و کسب و کارهای نوپا 
و کارآفرین که مستعد جهش و رشد 
ارزش بوده و با ریسک بالایی همراه 

هستند، فراهم می کند.
هر چند گفته می شود سرمایه گذاری 
در این شرکت ها سود نسبتا بالایی 
دارد اما این مسئله را نیز باید مد نظر 
قرار داد که سود بالاتر همراه است با 
ریسک بیشتر یعنی همانطور که توقع 
سود بیشتری دارید باید بدانید امکان 
زیان نیز در این نوع سرمایه گذاری ها 
افزایش می یابد. پس اگر جز آن دسته 
افرادی هستید که ترجیح می دهید 
زندگی هم خطر تری را تجربه کنید 
بهتر است برای سرمایه گذاری در این 

صندوق ها عجله نکنید.
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سرمازدگی خیار باعث افزایش قیمت آن شد
معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهاد کشاورزی استان اصفهان علت افزایش قیمت خیار را سرمازدگی 
محصول در فضای باز و گلخانه ای عنوان کرد و گفت: جایگزینی محصولات دیگر به جای خیار در گلخانه ها 

نیز مزید بر افزایش قیمت شده است.
 اصغر رستمی شامگاه پنج شنبه در جمع اصحاب رسانه با اشاره به سر و سامان دادن به قیمت خیار و کنترل 
قیمت اظهار داشت: به طور یقین افزایش یک محصول و عرضه آن در یک بازار می تواند قیمت را کم و زیاد کند.

وی افزود: متاسفانه به دلیل کاهش عرضه محصول خیار در چند مدت اخیر بازار تقاضا بیشتر شده و افزایش 
قیمت را به دنبال داشته است.

معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهاد کشاورزی استان با بیان اینکه سرمازدگی محصولات در مناطق گرمسیری، 
فضاهای باز و فضای گلخانه ای وجود داشته گفت: از سویی دیگر بعضی از مناطق جایگزینی کاشت محصولات دیگر را در فضای گلخانه ای به 

جای خیار داشتند و در نتیجه کاهش سطح کاشت نیز در افزایش قیمت خیار بی تاثیر نیست.
وی ادامه داد: در این بین افزایش هزینه های تولید را در این محصول نباید نادیده گرفت و با توجه به افزایش قیمت نهاده های تولید همه با هم 

باعث شده افزایش قیمت خیار را در بازار داشته باشیم.

صادرات گلخانه ای تیران و کرون ۳۰ میلیون دلار ارزآوری دارد
مدیر جهاد کشاورزی تیران و کرون گفت: تولیدات گلخانه ای این شهرستان سالانه ۳۰ میلیون دلار برای 

فعالان این عرصه درآمد دارد که باید برای صادرات همه آن تدابیر ویژه ای اتخاذ کرد.
محمدحسین احمدی افزود: در زمان حاضر ۲۰۱ هکتار از اراضی کشــاورزی تیران و کرون زیر کشت 
گلخانه ای قرار دارد که سالانه بیش از ۴۵ هزار تن محصول تولید و ۹۰ درصد آن به بازارهای خارجی صادر 

می شود.
وی بیان  کرد: ۲۵۰۰ نفر به صورت مستقیم و غیرمستقیم در ۵۴۰ گلخانه ای شهرستان فعالیت دارند و توسعه  

این مراکز در روستاها زمینه رشد اقتصادی منطقه را فراهم کرده است.
مدیر جهاد کشاورزی تیران و کرون با بیان اینکه توسعه سطح زیرکشت گلخانه ای این خطه در هفت سال گذشته بیش از 

۱۳۰ هکتار افزایش یافت، خاطرنشان  کرد: ارائه تسهیلات بانکی و حمایت از تولید در این خصوص نقش داشته که البته ورود به صنایع 
تبدیلی، برندسازی و تجاری سازی این محصولات در دستور کار قرار گرفته است.

وی ادامه داد: باید چرخه تولید با سرمایه گذاری در بخش بسته بندی، برندسازی و تجاری سازی آن در بازارهای داخلی و خارجی تکمیل شود 
تا اینکه از مشکلات احتمالی آن در آینده جلوگیری و منفعت اقتصادی افزایش یابد.

فرزانه مستاجران
سرمقالـــــه
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 روز شمار پروژه نصب 
شده و در تلاش هستیم 
این کار بزرگ، پیچیده و 
ظریف عمرانی و معماری 

که کار نمونه ای هم 
هست تا قبل از پایان 
امسال بهره  برداری 

شود

به گزارش اداره ارتباطات 
رســانه ای شــهرداری 
اصفهان، قدرت اله نوروزی 
در برنامه رادیویی ســلام 
اصفهان ضمن تبریک اعیاد 
رجب و روز مهندس اظهار 
کرد: با دســتان توانمند 
مهندسان هر روز شهر در حال ساخت و 

ساز و پیشرفت است.
وی تصریح کرد: قول هایی که قبلا به مردم 
در خصوص احداث ادامه جاده فرزانگان، 
پل آفتاب و مسیر 6 کیلومتری داده بودیم 
در موعد مقرر انجام شد و خوشحالم که 
با احداث همین مســیر 6 کیلومتری که 
از ورودی دولــت آباد و میدان شــهدای 
ورزشکار ساخته شده، عبور کامیون ها به 
خیابان های بعثت، سه راه نقشینه، میدان 
جوان و از بین دو محلــه حصه که جان 
مردم را به خطر می انداخت حذف شده 
و کامیون ها به طور مستقیم به پل آفتاب 
رفته و مســیر خود را به سمت یزد ادامه 

می دهند.    شهردار اصفهان با بیان اینکه با 
احداث این مسیر کار بسیار بزرگی صورت 
گرفته اســت، افزود: تمام کسانی که به 
فرودگاه رفت و آمد دارند و یا از تهران قصد 
رفتن به سمت شهر یزد را دارند از ایجاد 
این بخش از مســیر 6 کیلومتری رینگ 

چهارم، بسیار خشنود هستند.  
نوروزی با بیان اینکه حدفاصل پل آفتاب 
به ســمت خیابان جی یک مسیر هفت 
کیلومتری در ادامه حلقه حفاظتی شهر 
وجود دارد که تاکنــون پنج کیلومتر آن 

آزادسازی شده است، گفت: در مجاورت 
کارخانه قند مجموعه پل  ها و تقاطع غیر 
همسطح سردار شهید سلیمانی در حال 
احداث است، روز شمار پروژه نصب شده و 
در تلاش هستیم این کار بزرگ، پیچیده 
و ظریف عمرانی و معماری که کار نمونه 
ای هم هست تا قبل از پایان امسال بهره  

برداری شود.
وی اضافه کرد: حدفاصل پل آفتاب تا پل 
سردار شهید ســلیمانی آزادسازی  ها در 
حال انجام بــوده و چند پل دیگر در حال 

احداث اســت که تحول بزرگی در حوزه 
حمل و نقل رخ می دهد.    

شهردار اصفهان با بیان اینکه شعار »راه 
دور، نزدیک شد« یعنی نیمه شرق اصفهان 
به جاده شــیراز و به سمت جنوب وصل 
می شــود تا مردم با آرامش این مسیر را 
طی کنند، افزود: طبق آمار، سالانه به طور 
میانگین ۱۵ نفر در سه راه نقشینه و بعثت 
بر اثر تصادفات جان خود را از دست می  
دهند که با احداث این مسیرها دیگر شاهد 

این تلفات نخواهیم بود.

نیمه شرقی اصفهان با شعار »راه دور، نزدیک شد« به جاده جنوب وصل می شود؛  

خیلی دور، خیلی نزدیک!
شهردار اصفهان گفت: با احداث بخشی از رینگ چهارم حفاظتی 
شهر اصفهان نیمه شرق اصفهان به جاده شیراز و به سمت جنوب 

وصل می  شود تا مردم با آرامش این مسیر را طی کنند. 

      شهردار اصفهان: با دستان توانمند مهندسان هر روز شهر در حال ساخت و ساز و پیشرفت است

اخبار اصفهان
گـــزارش
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همکاری همه نهادها شرط لازم برای تحقق 
دولت الکترونیک  

مدیر مخابرات منطقه اصفهان در جلسه محوری شهرستان های غرب استان به 
میزبانی شهرستان تیران و کرون با اعلام این مطلب گفت : ایجاد زیرساختهای 
مخابراتی به عنوان بستر تحقق دولت الکترونیک،همکاری و همدلی همه نهادهای 

شهری و روستایی را می طلبد. 
به گزارش روابط عمومی مخابرات منطقه اصفهان،اسماعیل قربانی در این جلسه که 
با حضور فرماندار شهرستان تیران و کرون و جمعی از معاونین و مدیران مخابراتی 
برگزار شد؛با اشاره به اقدامات صورت گرفته در راستای توسعه زیرساخت های 
مخابراتی در شهرستان ها،اظهار کرد : با تلاش همکاران ما در مخابرات منطقه 
اصفهان تا کنون اقدامات بســیار چشــمگیری در حوزه ثابت و سیار در سطح 
شهرستان های استان صورت گرفته که اجرای فاز ۸ تلفن همراه اپراتور همراه اول، 

یکی از مصادیق توسعه های اخیر است.
گفتنی است در این جلسه گزارشی از آخرین وضعیت ارتباطی این شهرستان ارائه 
شد و حضار به بحث و تبادل نظر درباره مشکلات پیش روی این شهرستان در 

حوزه مخابرات پرداختند.

 محل دائمی برپایی نمایشگاه های بین المللی استان میزبان 
بیست و سومین نمایشگاه فرش دستباف؛  

اصفهان میزبان ضیافت گره ها و نقش ها 
محل دائمی برپایی نمایشگاه های بین المللی 
استان اصفهان از سوم تا هشتم اسفندماه و طی 
شش روز میزبان بیست و سومین نمایشگاه 
فرش دستباف اصفهان به عنوان زیباترین نمایشگاه تخصصی سال 

خواهد بود.

 این نمایشگاه که مجموعه ای بی نظیر از هنر دست هنرمندان فعال در حوزه فرش 
دستباف را گرد هم جمع خواهد کرد، در ۱۲ هزار مترمربع فضای نمایشگاهی و 
با حضور ۱۵۱ شرکت، موسسه و فعال حوزه فرش از استان های مختلف کشور 
برپا خواهد شد. تولیدکنندگان، فروشندگان، طراحان و نقاشان فرش دستباف 
در کنار فعالان حوزه رنگرزی و ریسندگی و تولید کرک و پشم در این نمایشگاه 
حضور خواهند داشت. بهترین و شناخته شده ترین برندهای تولید فرش اصفهان 
مانند صفدرزاده حقیقی، صیرفیان، عصاچی و دردشــتی نیز در این نمایشگاه 
حضور دارند و همراه با فعالان این بخش از استان های اصفهان، تهران، یزد، قم، 
آذربایجان شرقی، چهارمحال و بختیاری، خراسان رضوی، خراسان جنوبی، کرمان، 
فارس و گلستان به ارائه زیباترین آثار خلق شده توسط هنرمندان فرش دستباف 
می پردازند. این دوره از نمایشگاه فرش دستباف اصفهان نسبت به دوره های گذشته 
ویژگی های منحصر به فردی دارد که از آن جمله می توان به افزایش قابل توجه فضا، 
برگزاری رویدادهای جانبی و نشست های تخصصی همزمان با برگزاری نمایشگاه، 
رونمایی از چند تخته فرش منحصر به فرد که با هدف هدیه به ضریح ائمه اطهار 
تولید شده است، حضور و هم افزایی صنایع دستی و گردشگری با فرش دستباف، 
شبیه سازی خانه ایرانی در نمایشگاه، ایجاد ایســتگاه صادراتی برای مشاوره به 
غرفه داران و حضور زنجیره تولید فرش دستباف در نمایشگاه از تولید کرک و پشم، 
ریسندگی، طراحی و نقاشی و نقطه زنی، بافت، تولید، فروش و صادرات اشاره کرد.

بیست و سومین نمایشگاه فرش دستباف اصفهان به عنوان یک رویداد هنری و 
تجاری، در کنار خود میزبان رویدادهای جانبی بسیاری خواهد بود. از جمله این 
رویدادها برگزاری جلسه کمیته فرش دستباف اصفهان با رویکرد توسعه صادرات، 
بررسی فرصت ها و ظرفیت های صادراتی اســتان اصفهان در نمایشگاه اکسپو 
دوبی، برندسازی و افزایش فروش فرش دستباف با تکیه بر ابزارهای نوین، نشست 
تخصصی کاربرد هنر در ارتباطات و نشست هم اندیشی مشترک صادرکنندگان 
فرش دستباف و صنایع دستی به شمار می رود که نقش تاثیرگذاری در تبیین 

نقشه راه حوزه فرش دستباف اصفهان و سراسر کشور ایفا خواهد کرد.
این نمایشگاه با رعایت کامل پروتکل های بهداشتی برگزار می شود و علاقمندان 
به بازدید از آن می توانند از ساعت ۱۰ تا ۱۹ روزهای سوم تا هشتم اسفندماه ۱۳۹۹ 
به محل دائمی برپایی نمایشگاه های بین المللی استان اصفهان واقع در کمربندی 

شرق، روبروی منطقه روشن دشت مراجعه کنند.

ارتباطــــات

رویداد

خروج از جاده بازهم حادثه آفرید 
رئیس پلیس راه اســتان از خروج از جاده یک ســواری ســمند در محور  
سمیرم-شــهرضا  و فوت راننده آن خبر داد. ســرهنگ  اصغر زارع  بیان 
داشــت: پــس از اعلام یــک مورد تصــادف منجــر به فــوت در محور  
سمیرم-شــهرضا ، بلافاصله مامــوران پلیس راه  سمیرم-شــهرضا  به 
محل حادثه اعزام شــدند.وی افزود: در این حادثه یک ســواری ســمند 
 از جاده خارج شــده بود که متاسفانه راننده ۳۳ ســاله آن جان خود را از

 دست داد.
رئیس پلیس راه اصفهان ادامه داد: علت وقوع این حادثه رانندگی توسط 
کارشناسان تصادفات جاده ای عدم توانایی راننده در کنترل وسیله نقلیه 
به علت تخطی از سرعت مطمئنه اعلام شده است.سرهنگ اصغر زارع از 
رانندگان خواست، حتما با سرعت مجاز و مطمئنه حرکت کنند و هر گاه 
احساس خستگی و خواب آلودگی داشتند در مکانی امن توقف و پس از رفع 

خستگی به ادامه مسیر بپردازند.

گاز گرفتگی اعضای یک خانواده در نائین
سخنگوی مرکز اورژانس استان اصفهان از حادثه گازگرفتگی اعضای 
یک خانواده در نائین خبر داد. عباس عابدی سخنگوی مرکز اورژانس 
استان اصفهان با اشاره به حادثه گازگرفتگی در نایین اظهار کرد: این 
حادثه ساعت ۲۰ و ۴۳ جمعه شــب به مرکز اورژانس استان اصفهان 
گزارش شــد. او با بیان اینکه این حادثه در شــهر نائین روستای بلان 
اتفاق افتاده است، اضافه کرد: برای امدادرسانی به این حادثه یک کد 

اورژانس اعزام شد. 
سخنگوی مرکز اورژانس اســتان اصفهان با اشاره به مصدومیت چهار 
عضو یک خانــواده در این حادثــه گازگرفتگی گفــت: دو خانم، یک 
 دختر و یک پسر از این حادثه به بیمارســتان حشمتیه نائین منتقل 

شدند.
او افزود: اعضای این خانواده به دلیل استفاده از بخاری بدون دودکش 

دچار مسمومیت شده اند.

جمع آوري 5۳ معتاد متجاهر در  خمینی شهر  
 فرمانده انتظامي شهرستان خمینی شهر از جمع آوري ۵۳ معتاد متجاهر 
و تحویل آنها بــه مراکز ترک اعتیاد در راســتای ارتقای امنیت اجتماعی 
توسط ماموران این فرماندهی خبر داد.ســرهنگ  غلامرضا براتی     بیان 
داشت: طرح جمع آوری معتادان تابلو و پرخطر به منظور کاهش جرائم و در 
راستای ارتقای امنیت اجتماعی توسط ماموران پلیس مبارزه با مواد مخدر 
فرماندهی انتظامی شهرستان خمینی شهر  اجرا شد.وی افزود: در این طرح  
تعداد ۵۳ نفر از معتادان تابلو و خطرناک در سطح شناسایی و  پس از جمع 
آوری به منظور بهبود وضعیت جسمي، روحي و بازپروري تحویل مراکز  ترک 
اعتیاد شدند.فرمانده انتظامی شهرستان خمینی شهر خاطر نشان کرد:  از 
شهروندان می خواهیم به منظور ارائه خدمات بهتر و با کیفیت تر در نظم و 
امنیت جامعه مشارکت کرده و در صورت مشاهده هرگونه موارد مشکوک 
 موضوع را از طریق تماس با شــماره تلفن ۱۱۰ بــه ماموران پلیس اطلاع 

دهند.

کلاهبرداری 4۰ میلیاردی باند هرمی از 1۰۰ نفر 
 رئیس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی اســتان اصفهان از دســتگیری 
۳ لیدر اصلی یک شــرکت هرمی که از ۱۰۰ نفر بالغ بر ۴۰ میلیارد ریال 
کلاهبرداری کرده بودند در عملیات کارآگاهان پلیس آگاهی شهرستان 
نجف آباد خبر داد. سرهنگ  حسین ترُکیان  بیان داشت: کارآگاهان پلیس 
آگاهی شهرستان نجف آباد با اشرافیت و هوشمندی خود از فعالیت گروهي 
تحت عنوان بازاریابي شبکه ای غیر مجاز که اقدام به جذب افراد در پارک ها 
و اماکن عمومي می کردند مطلع و تحقیقات در این زمینه را آغاز کردند.وی 
افزود: کارآگاهان پس از انجام تحقیقات علمی و بکارگیری یک سری اقدامات 
تخصصی و پلیسی سرانجام تعدادي از مال باختگان را شناسایي و با راهنمایي 
آنان ۳ نفر از سرشاخه اصلی یک شرکت هرمی را مورد شناسایی قرار دادند.

رئیس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان اصفهان گفت: کارآگاهان پس 
از شناسایی متهمان طی هماهنگی با مقام قضائی این افراد را که یک زن و ۲ 

مرد بودند را دستگیر کردند.
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به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی 
اصفهان مســعود گلشــیرازی، رئیس اتاق بازرگانی اصفهان،در 
بخش آغازین این رویداد که به صورت حضوری در اتاق بازرگانی 
اصفهان برگزار شد، با تاکید بر این نکته که گذار از اصفهان صنعتی 
به فراصنعتی نیازمند توجه ویژه به واسطه های صنعت و دانشگاه 
است، گفت: در تمامی معاملات موفق نقش یک واسط به چشم 
می خورد و چنانچه در صنعت و دانشگاه  واسطه گری تخصصی 
اتفاق بیفتد و علم دانشگاهیان در کشور به جریان افتد شاهد اتفاقات 
بسیار خوبی خواهیم بود؛ ازاین رو رسالت اتاق بازرگانی به عنوان 
مادر تشکلها و پارلمان بخش خصوصی، تسهیلگری در ارتباط بین 

صنعت و دانشگاه به ویژه در بنگاههای کوچک و متوسط است.
رئیس اتاق بازرگانی اصفهان با اشاره به اینکه اتاق بازرگانی برای 
رسیدن به این مهم فعالیت های گوناگونی انجام داده است، اظهار 
کرد: اتاق بازرگانی اصفهان با ایجاد مرکز شتابدهنده صادرات، تیم 
های مدیریت صادرات را تربیت کرده که در پی آن نتایج بســیار 
مطلوبی رخ داد و در حال حاضر جوانان مشغول به انجام صادرات 

هستند.
گلشــیرازی با بیان این که  حوزه صنعت و دانشگاه نیز نیازمند 
اقداماتی شبیه به این اســت، اضافه کرد: در اتاق بازرگانی بخش 
زیادی از آنچه که به عنوان حق عضویت گرفته می شود به صورت 
پروژه های خدماتی به خود اعضا برمی گردد و یا  صرف پروژه های 
بهبود صنعت و دانشگاه و غیره  و یا پروژه هایی که نیازمند  سرمایه 

گذاری هستند، می شود. 
وی ادامه داد: در سرای رشد و نوآوری اتاق بازرگانی اصفهان، یک 
تیم قوی متشکل از خبرگان حوزه صنعت و دانشگاه، در قالب یک 
شورای راهبردی،موضوعات  و مشــکلات این حوزه را بررسی و 
با اتخاذ راهکارهای بینابینی در این مهم ایفای نقش می کنند و 
امیدواریم در راستای این فعالیت ها، بستری برای اعضا در جهت  
بهره مند شدن از دانش اساتید دانشگاه برای بهبود صنایع و کسب و 
کار فراهم شود  که نتیجه آن چیزی جز ارتقا و  تحول صنایع استان 

اصفهان نخواهد بود.
در ادامه سید مهدی ابطحی رئیس دانشگاه صنعتی اصفهان، از 

تغییر چهره دانشگاه در سال های اخیر سخن گفت و تصریح کرد: 
در گذشته درآمد دانشگاه صرفا از حوزه آموزش و خدمات بود اما  
اخیرا و بعد از شیوع ویروس کرونا،شاهد این هستیم که قسمت 
عمده ای از این درآمد صرفا از پژوهش و فناوری است که ارزش آن 
بیش از پنجاه درصد از مبلغ بودجه دولت است و این روند بسیار 

امیدوار کننده است.
رئیس دانشــگاه صنعتی اصفهان گفت: اتفاق خوبی در ساختار 
پژوهشکده های دانشگاه رخ داده اســت  و این پژوهشکده ها به 
نسل سوم تغییر یافته و ارتباط  مستقیم با صنایع بزرگ اصفهان 

برقرار کرده اند.
ابطحی ضمن ابراز خرســندی از حضور خــود  در اتاق بازرگانی 
اصفهان، تاکید کرد: در دانشگاه پروژه های گوناگونی در حوزه های 
مختلف در حال انجام است که مراحل ابتدایی خود را سپری می 
کنند.چنانچه  در فازهای بعدی این پروژه ها قراردادهایی با صنعت 
صورت گیرد یک رویکرد بزرگ است که می تواند منبع درآمدی 

برای صنعت نیز باشد.

باحضور رئیس اتاق بازرگانی و روسای دانشگاه های استان اصفهان برگزار شد

آیین افتتاحیه رویداد صنعتیار به منظور توانمندسازی مجریان طرح همکاری موثر صنعت و دانشگاه
رویداد صنعتیار، با حضور رئیس اتاق بازرگانی اصفهان و روسای دانشگاه های استان اصفهان، به منظور آموزش و تربیت کارگزاران و مشاورین 

سرای نوآوری افتتاح شد؛ صنعتیاران، مجریان طرح همکاری موثر صنعت و دانشگاه تحت عنوان طرح هم صدا خواهند بود. 
اخبار اصفهان

خـــبــــر

اجرای پروژه منیفولد توربو پمپ مارس در مرکز انتقال نفت شماره 5 مارون    
با تلاش و همت کارکنان واحدهای فنی و عملیاتی منطقه اصفهان پروژه لوله کشی منیفولد اصلی پمپ توربین مارس مرکز انتقال نفت یادگار حضرت امام )ره((

شماره ۵ مارون ـ اصفهان( در مدت ۲۵ روز کاری اجرا شد. به گزارش روابط عمومی شرکت خطوط لوله و مخابرات نفت ایران ـ منطقه اصفهان، غلامرضا گودرزی 
رئیس واحد نگهداری و تعمیرات خطوط لوله منطقه در این خصوص گفت: در پی انتقال یک دستگاه توربین مارس از مرکز انتقال نفت تنگ فنی منطقه لرستان 
به مرکز انتقال نفت شماره ۵ مارون پروژه اجرای منیفولد اصلی توربین فوق با مشارکت واحدهای مکانیک، ترابری، ساختمان، عملیاتی و بازرسی فنی انجام شد. وی افزود: در این پروژه 
اقداماتی شامل لوله کشی های ورودی و خروجی پمپ، گردش داخلی و هدرهای ورودی و خروجی با انجام بیش از ۵۰ سرجوش لوله در سایزهای  ۱۰،۲۰،۳۰ اینچ و ... همراه با بستن کلیه 

اتصالات و ولوهای مربوطه تست رادیوگرافی جوش ها صورت پذیرفت و منیفولد مذکور جهت اتصال به منیفولد در حال سرویس توربین های سولزر آماده شد.

اخبار اصفهان
خـــبــــر

اخبار اصفهان
خـــبــــر



باشگاه خبرنگاران
 درحالیکه بخش عظیمی از انرژی کادر درمان و پزشکی کشور خـــبــــر

طی یک سال گذشــته صرف مبارزه با ویروس مرگبار کرونا 
شــده و حضور فداکارانه این جمعیت از جان گذشته بر کسی 
پوشیده نیست، انتشار نامه ای مبنی بر اولویت قائل شدن برای 
واکسیناسیون هنرمندان موجی از واکنش را در فضای مجازی 

به دنبال داشت.

کرمانپور گفت: باز 
هم تاکید می کنم 

من به هیچوجه 
نگفتم، هنرمندان و 
بازیگران در اولویت 

واکسیناسیون 
کرونا باشند اگر هم 

چنین برداشت شده، 
عذرخواهی می کنم. 
به هر حال شاید نمی 
شود همه چیز را در 

نامه ذکر کنم.

انجام آزمایش تشخیص سریع کرونا در مطب های خصوصی، تا ۱۰ روز آینده
رییس شبکه بهداشت وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی از آماده شدن فرآیند انجام آزمایش تشخیص سریع 

کرونا در مطب های خصوصی حداکثر تا ۱۰ روز دیگر خبر داد.
 جعفر صادق تبریزی درباره انجام آزمایش های تشخیص سریع کرونا در مطب های خصوصی افزود: برای این که 
بتوانیم آزمایش کرونا را در دسترس همه قرار دهیم تا به راحتی این کار انجام شود، تصمیم گرفته شد که کیت های 

تشخیص سریع کرونا در اختیار مطب های پزشکان عمومی، متخصصان داخلی، عفونی، ریه و دندان پزشکان قرار 
بگیرد.

رییس شبکه بهداشت وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی درباره هزینه انجام آزمایش تشخیص سریع کرونا در مطب های 
خصوصی بیان کرد: در نظر گرفتن هزینه انجام آزمایش های تشخیص سریع کرونا بر عهده شورای عالی بیمه سلامت است. پیشنهاد ما هزینه ۱۰ هزار 

تومان برای دستمزد نمونه برداری است.
وی افزود: همچنین تلاش می کنیم هزینه کیت های تشخیص سریع کرونا را با تخفیف از تولیدکننده دریافت کنیم. شرکت ها هم اکنون هر کیت تشخیص 
سریع کرونا را ۹۰ هزار تومان به بخش دولتی می فروشند، اما تلاش می کنیم در قیمت این کیت ها تخفیف بگیریم. احتمال دارد که قیمت هر کیت حدود 

۶۰ هزار تومان برای بخش خصوصی تمام شود و ۱۰ هزار تومان هم دستمزد نمونه برداری خواهد بود.

شروع موج چهارم کرونا با علائمی شبیه سرماخوردگی
 متخصص بیماری های داخلی  به شروع موج چهارم کرونا در کشور اشاره و اظهار کرد: از حدود ۳ هفته پیش 
تعداد بیماران سرپایی بیشتر شده است. معمولا وقتی موج جدید کرونا قرار است اتفاق بیفتد تعداد بیماران 
بدحال به یک باره بیشتر نمی شود، بلکه اول تعداد بیماران مشکوک و سرپایی بیشتر می شود که حال عمومی 

بهتری دارند..دکتر میسا قیم با بیان اینکه از ۳ هفته پیش تاکنون مراجعات بیماران با علائم شدید سرماخوردگی 
به مطب ها، کلینیک ها و اورژانس بیمارستان ها بیشتر شده است، گفت: متاسفانه استان خوزستان هم اکنون با 

پیک بزرگی روبرو شده که باعث شده ظرفیت بخش های آی سی یو و بخش های کرونای برخی شهرها از جمله آبادان 
تکمیل شود و این زنگ خطری از شروع موج چهارم کرونا در کشور است.متخصص بیماری های داخلی با اشاره به اینکه به نظر 

می رسد موج چهارم کرونا تازه آغاز شده و هنوز به پیک هایی که در موج های قبلی کرونا پشت سر گذاشتیم نرسیده ایم، افزود: تفاوتی که موج چهارم 
کرونا با موج های قبلی دارد این است که بیماران بیشتر با حالت گلودرد و آبریزش بینی طولانی و علائمی شبیه سرماخوردگی مراجعه می کنند.وی 
خاطرنشان کرد: جهش جزئی از چرخه زندگی یک ویروس است، گاهی این جهش، ویروس را به سمت پایدارتر شدن و خفیف شدن بیماری می برد و 
گاهی به سمت کشنده تر شدن بیماری که باعث می شود ویروس زودتر از بین برود، بنابراین تمام جهش هایی که در یک ویروس اتفاق می افتد الزماً 

باعث کشندگی بیشتر آن نمی شود.

سلامت

 حسین کرمانپور مدیر روابط 
عمومی سازمان نظام پزشکی 
طی روزهای اخیر در نامه ای 
به کیانوش جهانپور   رییس 
مرکز روابط عمومی و اطلاع 
رسانی وزارت بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی نوشت: در 
مبارزه با همه گیری کرونا یکی 
از شعارهای اصلی که همه ما درمانگران به آن 
اعتقاد راســخ داریم و الحق وزارت بهداشت 
برای نهادینه کردن آن ســنگ تمام گذاشت 
و مردم نیز برای جامه عمل پوشــاندن آن از 
منافع خود گذشتند، شــعار پر محتوای »در 
خانه بمانیم« بود. امــا یکی از گروه های موثر 
در تحقق این شعار تولیدکنندگان برنامه های 
متنوع تلویزیونی و سینمایی هستند. مگر می 
شود به مردم گفت در خانه بمانید اما برنامه ای 
در نظر نگرفت.وی افزود: جهاد امروز هنرمندان 
در نگهداشــت مردم در خانه و سست کردن 
چرخش ویروس کرونا، کمتر از کار کادر درمان 
نیســت. این گروه معظم از پر ریسک ترین 
گروههایی هســتند که می توانند در معرض 
ابتلا به ویروس کرونا باشند. مگر می شود در 
ســریال یا فیلمی به ایفای نقش پرداخت در 
حالی که ماسک بر صورت است؟ بسیاری از 
داستان هایی که هنرمندان در آن ایفای نقش 
می کنند مربوط به زمانی اســت که ماسک 
زدن مرسوم نبوده است.کرمانپور تاکید کرد: 
پیشنهاد می کنم در واکسیناسیون اختیاری 
این دســت از برنامه سازان هنری که سرمایه 
ملی نیز محســوب می شــوند همپای کادر 
درمان نگریسته شــوند و در صورتی که این 
پیش بینی در نظر گرفته نشود، بیم آن می رود 
که تولیدات هنری به شدت کاهش یافته )که 
تاثیر منفی در خانه ماندن مردم دارد( یا شاهد 
فقدان بیشتر آنان باشیم.انتشار این نامه، موجی 
از واکنــش ها را در فضای مجــازی به همراه 
داشت. بسیاری نوشتند که چرا هنرمندان باید 
در اولویت دریافت واکسن باشند. تا جایی که 
حتی افرادی از بین هنرمندان نیز وارد میدان 
شدند و اعلام کردند، درخواستی برای اولویت 
داشتن در دریافت واکســن ندارند.»فاطمه 
معتمد آریا« بازیگر ســینما تئاتر و تلویزیون 
یکی از این هنرمندان بود که در نامه ای نوشت: 
اینجانب، فاطمــه معتمدآریا، خبر مربوط به 
هرگونه فعالیت خود در ارتباط با درخواست 

اولویت واکسیناسیون هنرمندان سینما را اکیدا 
تکذیب می کنم. با وجود از دست رفتن بسیاری 
از هنرمندان تکرار ناشــدنی سینما به دلیل 
ابتلا به کرونا، اولویت را شروع واکسیناسیون 
گسترده و بدون اتلاف وقت همه مردم ایران 
می دانم.»پدرام شریفی« دیگر بازیگر سینما 
که در فضای مجازی نیز فعال است، در پاسخ 
به کرمانپور نوشت: ضمن تشکر به خاطر توجه 
شما به ســلامت ما و همکاران ما در سینما و 
تلویزیون ذکر چند نکته را واجب می دانم. در 
کنار ما که در شــرایط بسیار پرخطر مشغول 
کار هستیم، بسیار انســان های دیگر در این 
ســرزمین، همانند ما و همکاران ما در حال 
کسب درآمد برای گذران زندگی خود هستند. 
ممنون که متوجه شرایط سخت ما در هنگام 
تولید یک فیلم هستید که بدون ماسک مجبور 
به ایفای نقش خود هستیم اما خون ما رنگین تر 
از آن آدمی نیست که مجبور است با مترو به 
سر کار خود برود، مجبور است سوار تاکسی 
شود و امیدوار باشــد که کنار دستی او کرونا 
نداشته باشد. من به آن سربازی فکر می کنم 
که در خوابگاه می خوابد و مجبور است دو سال 
در این شرایط خدمت کند. من از توجه شما 
متشکرم اما ترجیح می دهم از شما درخواست 
کنم تا شرایط واکسن زدن را برای همه مردم 
به همان اولویتی که در جهان برقرار است انجام 
دهید.«کرمانپور گفت: باز هم تاکید می کنم 
من به هیچوجه نگفتم، هنرمندان و بازیگران 
در اولویت واکسیناسیون کرونا باشند اگر هم 
چنین برداشت شده، عذرخواهی می کنم. به 
هر حال شاید نمی شــود همه چیز را در نامه 
ذکر کنم.این موج گســترده ادامه داشت تا 
اینکه، کرمانپور خود در فضای مجازی دست 
به قلم شــد و نوشــت: در این شرایط سخت 
هم مردم و هم کادر درمان در اوج خســتگی 
روحی و جسمی به سر می برند. و ممکن است 
با هر اظهار نظر یا خواسته ای که به خصوص 

احساس تبعیض و نابرابری را القا کند، مغموم 
و عصبانی شوند بنابراین شــیوه واکنش ها 
به نامه منتشر شــده را به عنوان یک کنشگر 
درمانی و اجتماعی می پذیریم. رنجش خاطر 
همه عزیــزان برایم قابل درک اســت و آن را 
فرصتی برای اصــلاح رویکردهای خود می 
دانم.وی افزود: موضــوع اصلی و دغدغه همه 
ما در حــال حاضر تزریق امید و ایســتادگی 
برای یکسال پیش روست همه ما در یک امر 
هم قسم هستیم و آن را رساندن مرگ و میر 
کرونا به صفر است یکی از راههای امید بخش 
در کنار رعایت دستورالعمل ها واکسیناسیون 
است. متاسفانه به هر دلیلی تعداد واکسن های 
در دسترس اندک است. بر همین مبنا مجبور 
و موظفیم بر اساس سند ملی واکسیناسیون، 
تن به اولویت هایی بدهیم که با توجه به نگرش 
جهانی، علمی و مدیریتی نوشته شده است.

بنابرای تمنا دارم به اولویت های طرح  شده در 
این سند دقت شود.

عذرخواهی می کنم
کرمانپور در همین ارتباط د به تشــریح علت 
انتشــار این نامه پرداخت و گفت: نامه ای که 
برای آقــای جهانپور نوشــتم، بازتاب زیادی 
داشــت قبل از بیان هر نکته ای، تکذیب می 
کنم، من به هیچوجه نگفتــم هنرمندان در 
اولویت دریافت واکسن باشــند. مساله این 
است که وزارت بهداشت در روزهای گذشته 
سندی را به عنوان سند ملی واکسیناسیون 
منتشر کرد که اگر توجه قرار گیرد گروههایی 
را برای دریافت واکسن کرونا اولویت بندی کرد 
و طبق آن واکسیناسیون کرونا از کادر درمان 
و سالمندان شروع و در نهایت هم به جمعیت 
عمومی منتهی می شود.وی ادامه داد: نکته ای 
که می خواستم در این نامه به آن تاکید کنم و 
شاید برداشت دیگری از آن شد این بود که در 
هیچ جای این سند به هنرمندان توجهی نشده 
است. علت اینکه می گویم هنرمندان باید مورد 

توجه قرار گیرند این است که همه افرادی که در 
جامعه مشغول کار هستند از جمله پزشکان و 
پرستاران، خبرنگاران، رانندگان و سایر مشاغل 
می توانند حین کار کردن از ماسک استفاده 
کنند اما تفــاوت کار هنرمندان و به خصوص 
بازیگران به علت نوع شغلی که دارد نمی توانند 
در محل فیلمبرداری در لوکیشن ماسک بزند، 
مثلا یک هنرمند می خواهد در فضای جبهه 
بازی کند یا هر فضای تاریخی یا واقعی دیگر، در 
آن زمان که ماسک نبوده است.مدیرکل روابط 
عمومی سازمان نظام پزشکی گفت: این ذات 
کاری بازیگران است که باید بازی آنها واقعی 
باشد، معلوم اســت که در جبهه یا هر فضای 
واقعی دیگر ماسک نمی زنند بنابراین بازیگر 
هم نمی تواند هنگام بازی کردن ماسک بزند 
به همین علت در معرض خطر قرار می گیرد 
زیرا باید تا حد امکان صحنه بازی شبیه صحنه 
واقعی زمان خود باشــد. در واقع اگر بازیگران 
مصونیت نداشته باشند معنایش این است که 
شما برو جلوی دوربین ماسک را بردار بازی کن 
و در معرض خطر باش.وی افزود: با این وجود 
باز هم تاکید می کنم، منظور من از این نامه 
به هیچوجه این نبوده که هنرمندان  نسبت 
به کادر درمان برای واکسیناسیون در اولویت 
باشند، تکذیب می کنم اما گفتم در این سند 
واکسیناسیون به هنرمندان هم توجه کنید 
زیرا بازیگران جزو معدود مشــاغلی هستند 
که باید کار کنند و نباید ماسک بزنند. ممکن 
است مشاغل دیگری هم باشند که به خاطر 
نوع شغلشان معذوریت داشته باشند از اینکه 
ماسک بزنند و من فراموش کرده باشم نام آنها 
را ذکر کنم.کرمانپور گفت: باز هم تاکید می 
کنم به هیچوجه نگفتم، هنرمندان و بازیگران 
در اولویت واکسیناسیون کرونا باشند اگر هم 
چنین برداشت شده، عذرخواهی می کنم. به 
هر حال شاید نمی شــد همه چیز را در نامه 

ذکر کنم.

در پی انتشار نامه ای مبنی بر اولویت قائل شدن برای واکسیناسیون هنرمندان؛

واکسن کرونا، خون دل کادر درمان یا خون رنگین سلبریتی ها با این گیاهان دارویی به اعصابتان آرامش ببخشید
وقتی مضطرب هستید و دوست دارید که فرار کنید 
و از دنیا پنهان شوید، گیاه دم شیر را امتحان کنید. 
این گیاه از خانواده ی نعناع اســت و برای مادران 
جدیدی که احساس اضطراب و ضعف می کنند، مفید می باشد. سوزان وید، 
این گیاه را به خانم هایی که شرایط زندگی سختی دارند مثلا توسط همسر 

یا رئیسشان تحت فشارند، توصیه می کند.
او می گوید: این گیاه شما را به یک خوشحال تبدیل نمی کند، بلکه به شما 
قدرت تحمل و برنامه ریزی می دهد. برای مقابله با اضطراب، ۲ تا ۳ بار در 

روز، نصف تا یک قطره چکان از عصاره ی این گیاه را مصرف کنید.
گیاه کاوا کاوا )فلفل استرالیایی(

این گیاه، بومی جزایر پلینزی و ملانزی است و بطور سنتی بعنوان یک گیاه 
مست کننده در مراسم و جشــن ها مورد استفاده قرار می گرفت. رزماری، 
نویسنده ی کتاب “شفای گیاهی برای زنان” می گوید: این گیاه، مورد علاقه  
من، برای مقابله با اضطراب اســت زیرا عضلات را شل و ذهن را پاکسازی 

می کند و باعث می شود که در لحظه زندگی کنید.
رزماری

این گیاه را برای عوامل اســترس زای روزانه توصیه می کنــد مانند پرواز 
هواپیما، ســخنرانی در جمع، ارائه ی کار و حل اختلافات مردم. این گیاه 
اغلب برای مقابله با بحث و جدل های داخل قبیله یا خانواده، مورد استفاده 
قرار می گرفت. اینگونه گفته شــده که وقتی کاوا وارد قلب می شود، دیگر 

نفرتی در قلب وجود نخواهد داشت.
این گیاه، سرخوردگی ناشی از خشــم را از بین می برد و بنابراین با وجود 
اختلافات، می توانید با هم کنار بیایید و راه حل های مســالمت آمیز پیدا 
کنید. در صورت لزوم، یک قطره چکان از عصــاره این گیاه را در آب گرم 
بریزید و مصرف کنید )در روز، بیشتر از سه برابر این مقدار مصرف نکنید(.

موارد منع مصرف: کاوا کاوا نباید همراه با الکل یا توســط کسی که مبتلا 
به هپاتیت یا دیگر بیماری های جدی کبد اســت، مصرف شود. اگر باردار 

هستید، از این گیاه استفاده نکنید.
شیره  دانه  جو دو سر

آیا مدت هاســت که ســخت کار کرده اید و تعادل عاطفی تان را از دست 
داده اید؟ پس این گیاه برای شما مناسب اســت. دیوید وینستون، رئیس 
بخش گیاهشناسی و کیمیاگری می گوید: شیره  دانه  جو دو سر، عصاره ی 
جو دو سر کامل است که فقط توسط گیاه جو دو سر هنگامی که دانه است 
تولید می شــود. بنابراین با مصرف بلغور جو دو سر در صبح، نمی توانید از 

فواید آن بهره ببرید.
این گیاه، پایه ی احساسی متعادل تری ایجاد می کند تا شما نسبت به هر 
چیز کوچکی، واکنش نشان ندهید. این گیاه، یک انتخاب عالی برای کسانی 
است که از استرس، بیمار شده اند و دچار سندرم روده  تحریک پذیر، تپش 

قلب و افزایش فشار خون بر حسب موقعیت هستند.
۴ قطره چکان از عصاره ی این گیاه را، ۳ تا ۴ بار در روز مصرف کنید. مصرف 

آن را تا ۶ ماه ادامه دهید.
بادرنجبویه

اگر می خواهید که بدون احساس گیجی و کندی، استرس تان را کم کنید، 
بادرنجبویه را امتحان کنید. کینگزبری می گوید: من این گیاه را برای هر 
کسی که حس می کند شاد نیست، اســتفاده می کنم. این افراد، افسرده 

نیستند اما احساس غم و اندوه می کنند.
این گیاه برای اوقاتی مناسب اســت که آنقدر احساس ضعف می کنید که 
تقریبا حرکت نمی کنید. عطر این گیاه، به قدرت شفا بخشی اش می افزاید 
و می تواند مانند چای مورد استفاده قرار بگیرد. عطر مرکبات، بخودی خود 

نشاط بخش است.
آن را مانند چای بنوشید. برای آماده کردنش، یک مشت برگ تازه یا خشک 
شده ی آنرا به یک فنجان آب جوش اضافه کنید و بمدت ۵ تا ۱۰ دقیقه صبر 
کنید. سپس برگها را از آب بیرون بیاورید و فشار دهید و در صورت تمایل 

آنرا با عسل شیرین کنید.

گزارش
معاون فنی مرکز سلامت 
محیط وزارت بهداشت 

مطرح کرد؛ 

تاکید ستاد ملی کرونا 
برای اینترنتی شدن 
خریدهای نوروزی

 محســن فرهادی معاون فنی مرکز 
سلامت محیط و کار وزارت بهداشت 
اظهار کرد: با توجه به اینکه وارد ماه 
اسفند می شــویم، در این ماه مردم 
به طور ســنتی برای خرید وســایل 
و ملزومــات به بــازار و اماکن خرید 
می روند. بــا توجه بــه مصوبه هفته 
گذشته ستاد ملی کرونا، تسهیلاتی 
در این باره مصوب شده و برای سال 
نوی جدید، تمهیــدات جدید دیده 

شده است.
ماموریت ویژه به اتاق اصناف و 
وزارت صمت برای تقویت خرید 

اینترنتی
وی ادامــه داد: در کمیتــه امنیتی 
اجتماعی وزارت کشــور بحث های 
متفاوتی مطرح شــده و با توجه به 
اینکه ایــن کمیته ذیل ســتاد ملی 
کروناســت، در اتاق اصناف و وزارت 
صمت به عنوان یک ماموریت ویژه، به 
آن ها اعلام شده است که با راه اندازی 
ســایت های مختلــف و حمایت از 
سایت های خرید و فروش الکترونیک، 
تمهیداتی را در نظر بگیرند که مردم 
بدون حضور در پاساژ ها و فروشگاه ها 

بتوانند مایحتاج خود را خرید کنند.
فرهادی تصریح کرد: البته در خیلی 
جا ها نان، میوه و ارزاق عمومی را هم 
می توان با پیک و به طور الکترونیکی 
خرید کرد، اما این مســاله هنوز در 
جامعه گســترش نیافته و گسترش 
این مســأله به دو صورت امکانپذیر 

است.
وی گفت: مســاله اول کــه ارتباط 
موضوعی با وزارت بهداشــت دارد، 
این است که تســهیلاتی باید ایجاد 
شود که مردم با دسترسی های راحت 
و الکترونیک بتوانند سفارشات خود 
را انجام دهند. مساله دوم که توصیه و 
پیشنهاد ماست، ولی ماموریت ذاتی 
وزارت بهداشت نیســت، این است 
که خرید اینترنتــی و الکترونیک را 
می توان با تخفیف هایی حتی ارزان تر 
از خرید حضوری ارائه داد که مردم به 
جای اینکه حضوری به مراکز خرید 
مراجعه کنند، بتوانند با تخفیف های 
خوب، اقلام را دریافــت کنند. نباید 
اینطور باشد که خرید اینترنتی برای 

مردم گران تر شود.
فرهادی گفــت: وزارت بهداشــت 
اهمیت خرید هــای اینترنتی را در 
دســتور کار پیگیری با اولویت خود 
قرار داده است و در نظر داریم ابتدای 
هفته مکاتبات جــدی در این باره را 
با وزارت صمت، اتاق اصناف و تمام 
دستگاه های مرتبط داشته باشیم که 
این کار را برای اسفندماه انجام دهند.
کاهش تردد و شــیوع کرونا به 

دنبال خرید الکترونیکی 
معــاون فنی مرکز ســلامت محیط 
و کار وزارت بهداشــت با بیان اینکه 
خرید اینترنتی دو ســود مهم دارد 
یکی اینکه کمک می کند که از تراکم 
جمعیت شهر ها به دلیل تردد، کاسته 
شــود و دوم اینکه کمــک می کند 
واحد های صنفی کســب و کار خود 
را در این روز های کرونایی داشــته 
باشند، گفت: اگر بیماری شرایطش 
تغییر کرد و تعداد افراد مبتلا افزایش 
یافت و شهر ها از آبی به زرد و از زرد 
به نارنجی تبدیل شد و مجبور شدیم 
پاساژی را ببندیم، واحد های صنفی 
تعطیل نشــوند و حداقل بتوانند به 
طور اینترنتی به فعالیت خود ادامه 
دهند و عملا معیشت اقتصادی لطمه 
نمی خورد و تاب آوری اجتماعی هم 

بالا می رود.

یکشنبه 3 اسفند 1399  | شمـاره 724

سلامت
گزارش

ISFAHAN
N E W S

ایرنا
گزارش

ISFAHAN
N E W S

ISFAHAN
NEWS 03

سبک زندگی

 

مزوتراپی برای پف زیر چشم

پلک های پایین یکی از اولین قسمت های صورت هستند که 
تغییرات مربوط به پیری را نشان می دهند. تغییرات مربوط 
به گرانش یا درجه کشش بیشتر مشخص می شوند و نشانه های پیری صورت، 
ناشی از چروک های پنجه کلاغی، پوست بیش از حد در اطراف چشم، سیاهی 
دور چشم و ایجاد پف زیر چشم برجســته هستند. پوست و عضلات شل یک 
ظاهر پژمرده ایجاد می کنند و چربی بیش از حد برجسته تر می شود. پلک های 
افتاده و پف دار می توانند ظاهر جوان را به طریق دیگر افسرده کنند، و اصلاح 

آنها باعث ایجاد ظاهری دوباره جوان و آرام می شود.
در زمان های قدیم درمان ناحیه چشم به روش غیر جراحی بسیار دشوار بوده است. پیش 
از این هیچ جایگزینی برای لیفت چشم به روش جراحی یا بلوفاروپلاستی وجود نداشته 
است. انتخابها نســبتا چیزی بین بد و بدتر بود؛ جراحی یا پف زیر چشم. در حال حاضر 
با ظهور درمان های جدید مانند مزوتراپی، تقریبا هر بیمار در ســن سی سالگی یا بیشتر 
می تواند یک متقاضی برای سفت کردن و کشیدن ناحیه اطراف چشم باشد و هرچه بیمار 

جوانتر باشد نتایج بهتر خواهند بود.
مزوتراپی

مزوتراپی روشی است که ویتامین ها، مواد معدنی، آنتی اکسیدان ها و سایر مواد فعال را 
به طور مستقیم به لایه سوم پوست که در آن رگ های خونی میان پوست هستند، تزریق 
می کند. مزوتراپی یک آبدهی شدید و تقویت خود پوست را ارائه می دهد و روند پیری به 

طور قابل توجهی کاهش می یابد.
اولین استفاده از مزوتراپی با هدف کاهش درد بود. مزوتراپی برای سلولیت، و کاهش چربی 

و بهبود تغذیه و ظاهر پوست استفاده می شده است.
همانطور که رشد می کنیم و سن مان زیاد می شود پوستمان دستخوش تغییراتی می شود 
مانند از دست دادن بافت و خاصیت ارتجاعی، تجمع نابرابر رنگدانه ها در بافتها، از دست 

دادن بافت چربی زیر پوستی، و پوست گردش خون بدتری دارد، و پوست با مویرگ های 
بزرگ شده برجسته می شود. بســیاری از تغییرات ذکر شده ناشــی از کاهش عملکرد 
فیبروبلاست، نفوذ اشعه UV خورشــید، رادیکال های آزاد، و اثرات مضر محیط هستند. 
استفاده از آنتی اکسیدان ها، ویتامین ها، اسیدهای آمینه به لایه میانی پوست، باعث تامین 

مستقیم عروق خونی با تمام مواد مورد نیاز می شود.
مزوتراپی چگونه روی پوست تاثیر می گذارد؟ 

لایه سطحی پوست مانند یک مانع برای مواد از محیط زیست، که از اندامگان ما محافظت 
می کنند عمل می کند، اما مانــع از جذب دوباره بیش از ۱۰ درصــد از مواد فعال که در 
کرم های احیــا کننده وجود دارند می شــود. هدف از مزوتراپی در فرایند جوان ســازی 
پوست، افزایش فعالیت فیبروبلاست، ســلول های مسئول تولید کلاژن، الاستین و اسید 
هیالورونیک در پوست است و برای اعمال غلظت کامل مواد فعال ضروری برای بازسازی 
پوست سالم و جوان است. با استفاده از روش های مکرر، عمق چروک ها کاهش می یابد، 

مقدار کلاژن افزایش می یابد و بنابراین خاصیت کشسانی پوست بهبود می یابد.
چه کسی می تواند مزوتراپی انجام دهد؟

اکثر مردان و زنان سالم مورد مناسبی برای انجام مزوتراپی هستند. این روش برای زنان 
باردار، بیماران دیابتی وابسته به انسولین یا افرادی که بیماری قلب، سابقه سکته مغزی 
یا ایسکمی، سرطان، ضایعات پوستی، آلرژی به هر یک از اجزای مزوتراپی یا افرادی که 

خون رقیق دارند توصیه نمی شود.
عوارض جانبی مزوتراپی

عوارض جانبی مرتبط بــا مزوتراپی به طور کلی به عنوان یک اثــر حداقل در نظر گرفته 
می شوند.

درد و سوختگی
تزریقاتی که در مزوتراپی مورد استفاده قرار می گیرند ممکن است موجب تحریک پوست 

 . ند شو
بی حســی موضعی می تواند قبل از درمان برای 

اطمینان از حداقل ناراحتی استفاده شود. ممکن است احساس سوختگی خفیفی به دنبال 
تزریق با وارد شدن خواص درمانی به بدن وجود داشته باشد. این احساس به طور معمول 

زود گذر است. هر گونه درد باقی مانده معمولا در عرض یک یا دو روز از بین می رود.
سوختگی و تورم

عوارض جانبی مزوتراپی به طور کلی ملایم هستند. شایع ترین واکنش کبودی یا تورم در 
محل تزریق است. برآمدگی های کوچک نیز می توانند تشکیل شوند. این تحریکات معمولا 

ظرف دو هفته از بین می روند. اثرات جانبی دیگر
ســایر عوارض جانبی مرتبط با مزوتراپی عبارتند از نواحی بی حسی و تغییر رنگ موقت 
پوست. برخی از بیماران احساس تهوع دارند یا مبتلا به هماتوم )تورم موضعی پر از خون( 
می شوند. برخی از بیماران در محل تزریق، اسکار دارند. در صورتی که دستگاه تزریق کاملا 

استرلیزه نشود، ممکن است یک عفونت بالقوه جدی ایجاد شود.
www.spicelife.co.za : منبع
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40% Decline in 
Precipitation
Rainfall in Iran's six main 
catchment areas has plunged 
40% since the beginning of 
the current water year in Sept. 
2020.
The Iran Water Resource 
Management Company said 
157 millimeters of rain (155 
billion cubic meters) fell in 
the last 147 days, down 40% 
compared to the same period 
last year, the Energy Ministry 
news portal reported.
Iran is divided into six primary 
and 31 secondary catchment 
areas. The six major basins 

are Central Plateau in Markazi 
Province, Urmia Lake in the 
northwest, Persian Gulf and Sea 
of Oman in the south, Hamoun 
Wetlands in the east, Karakum 
basin in the northeast and 
Caspian Sea in the north.
As usual the Caspian Sea in 
the north logged the highest 
precipitation at 178 mm but still 
was 18% lower than the year 
before when 217 mm of rain fell 
in the scenic and major tourist 
region.
Although the Persian Gulf and 
Sea of Oman basin received 269 
mm of rainfall in the period (147 
days) in 2020, it declined to 158 
mm in 2021, down 41%.

Corona 
vaccine 
transactions 
can be 
conducted 
through 
SHTA if 
needed: SECO
 During the Trump’s 
a d m i n i s t r a t i o n ' s 
maximum pressure 
campaign, Swiss 
humanitarian trade 
arrangement channel 
was established 
to facilitate legal 
trades with Iran. 
For discussing SHTA 
current situation and 
further details, we'd 
asked Antje Beartschi 
for a commentary.
Antje Beartschi is head 
of communications 
in Switzerland's 
State Secretariat for 
Economic Affairs SECO.
Asking about whether 
there have been any 
talks with the new U.S 
treasury team about 
SHTA, Beartschi said, 
“The competent 
Swiss Authorities are 
regularly in contact 
with the U.S. Treasury 
Department.”
Can the companies still 
use this channel to do 
permitted trades with 
Iran? If yes, what are 
the general terms to 
be eligible to use this 
channel?
According to Beartschi, 
The SHTA is functioning 
and progressing. 
Companies based 
in Switzerland 
(headquarters or 
a subsidiary) that 
supply agricultural 
c o m m o d i t i e s , 
food, medicines or 
medical devices to 
Iran are eligible for 
participation in the 
SHTA.
“ F u r t h e r m o r e , 
interested companies 
must provide 
information about 
their business activities 
and their business 
partners in Iran to 
the State Secretariat 
for Economic Affairs 
(SECO).”
As buying Corona 
vaccine is a major 
concern for the Iranian 
people, Is it possible to 
buy vaccines through 
this channel or is there 
any plan to make it 
possible in the future?
“If such a need exists 
in connection with 
COVID-19, Swiss 
exporters can conduct 
these transactions 
through the SHTA” 
Beartschi said.
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The world’s 
most popular 
cryptocurrency 
jumped to an 
all-time high 
of $56,399.99, 
posting a 

weekly gain of 14%. 
It has surged nearly 
70% so far this month 
and was last up 8% at 
$55,664.
Bitcoin’s gains have 
been fueled by signs it 
is gaining acceptance 
among mainstream 
investors and 
companies, from Tesla 
Inc and Mastercard Inc 
to BNY Mellon.
All digital coins 
combined have a 
market cap of around 
$1.7 trillion.
 “If you really believe 
there’s a store of 
value in bitcoin, then 
there’s still a lot of 
upside,” said John 
Wu, president of AVA 
Labs, an open-source 
platform for creating 
financial applications 
using blockchain 
technology.
 “If you look at gold, it 
has a market cap of $9 
or $10 trillion. Even 
if bitcoin gets to half 
of gold’s market cap, 
that’s still growth of 
4X, or $200,000. So I 
don’t know when it 
stops rising,” he added.
The next milestone 
will be overtaking 
Alphabet Inc, currently 
valued at $1.431 
trillion, said Jacob 
Skaaning, portfolio 
manager at crypto 
hedge fund ARK36.

 “There will likely be 
some big fluctuations 
along the way, but I’m 
still very bullish and 
I believe the uptrend 
will continue for the 
time being,” he added.
Still, many analysts 
and investors remain 
skeptical of the 
patchily regulated, 
highly volatile digital 
asset, which is little 
used for commerce.
Analysts at JP Morgan 
said bitcoin’s current 
prices were well 
above estimates of 
fair value. Mainstream 
adoption increases 
bitcoin’s correlation 
with cyclical assets, 
which rise and fall with 
economic changes, in 
turn reducing benefits 
of diversifying into 
crypto, the investment 
bank said in a memo.
 “Crypto assets 
continue to rank as 
the poorest hedge for 
major drawdowns 
in equities, with 
q u e s t i o n a b l e 
d i v e r s i f i c a t i o n 
benefits at prices 
so far above 
production costs, 
while correlations 
with cyclical assets 
are rising as crypto 

ownership is 
mainstreamed,” JP 
Morgan said.
Bitcoin is an “economic 
side show,” it added, 
calling innovation in 
financial technology 
and the growth of 
digital platforms into 
credit and payments 
“the real financial 
transformational story 
of the COVID-19 era.”
Other investors this 
week said bitcoin’s 
volatility presents a 
hurdle for it to become 
a widespread means of 
payment.
On Thursday, Tesla 
boss Elon Musk - 
whose tweets have 
fueled bitcoin’s rally 
- said owning the 
digital coin was only 
a little better than 
holding cash. He also 
defended Tesla’s 
recent purchase 
of $1.5 billion of 
bitcoin, which ignited 
mainstream interest 
in the digital currency.
Bitcoin proponents 
argue the 
cryptocurrency is 
“digital gold” that can 
hedge against the risk 
of inflation sparked 
by massive central 
bank and government 
stimulus packages 

designed to counter 
COVID-19.
Yet bitcoin would need 
to rise to $146,000 in 
the long-term for its 
market cap to equal 
the total private-sector 
investment in gold 
via exchange-traded 
funds or bars and 
coins, according to JP 
Morgan.
Rival cryptocurrency 
ether also hit an all-
time peak of $1,974.99 
on Friday, and was last 
up 1.2% at $1,961.32, 
after its futures were 
launched on the 
Chicago Mercantile 
Exchange.
Bitcoin’s surge 
extended to crypto-
related stocks as well, 
such as Silvergate 
Capital Corp, which 
was up 8.2%, 
cryptocurrency miner 
Riot Blockchain, 
13.5% higher, and 
Marathon Patent 
Group, up 7.3%.
Shares of Overstock.
com, an online retailer 
and blockchain tech 
investor, gained 4.1%; 
while MicroStrategy 
Inc, a bitcoin buyer 
and business 
intelligence software 
firm, advanced 
 4.1%.

Trade volume between Iran, 
Syria to increase by threefold
Chairman of Iran-Syria Chamber of Commerce said 
that the trade volume exchange between the Islamic 
Republic of Iran and Syria will hit a threefold increase 
during the next year.
According to Keyvan Kashefi, the bilateral trade volume 
exchange between Iran and Syria is moving towards 
development and progress.
With the measures taken in this regard, it is predicted 
that the bilateral trade volume exchange between the 
two countries will increase by threefold until the next 
Iranian calendar year (to start March 21, 2021), he said 
in an interview on Friday.
Turning to the trade situation between Iran and Syria, 
he said, “Unlike other Arab countries, Syria enjoyed an 
excellent level in terms of development and progress 
before outbreak of war and was even considered as 
a rival of the Islamic Republic of Iran in exporting 
products to Iraq.”
He went on to say that Syria has a tough and difficult 
condition for importing goods in line with supporting 
its domestic products.
He pointed to the construction materials, various types 
of ingot and steel, tiles and ceramics, sanitary wares, 
medicines and medical equipment as Iran’s main 
export products to Syria.
Elsewhere in his remarks, he referred to the export of 
agricultural products to Syria’s lucrative market and 
added that export of agricultural products in Syria has 
a good market but it is a matter of regret to say that the 
country did not manage to take advantage of this export 
opportunity due to the prolongation of time of arrival of 
products to Syria via land borders.
The chairman of Iran-Syria Joint Chamber of Commerce 
reiterated trade volume exchange between Iran and 
Syria is developing.

Lordegan Petchem Plant 
Starts Export
Lordegan Petrochemical Company in Chaharmahal 
and Bakhtiari Province has exported its first ammonia 
shipment to Turkey, managing director of the complex 
said Tuesday.
“The 2,500-ton cargo has been exported to the 
neighbor and the first urea cargo from LPC will be 
exported soon,” ISNA quoted Mohsen Mahmoudi as 
saying.
“With annual production capacity at 670,000 tons of 
ammonia and 1 million plus tons of urea, the complex 
is the sixth petrochemical company in Iran set up by 
domestic engineers,” he said.
He referred to technical and engineering studies 
underway for the construction of carbon dioxide 
recycling unit at the complex. “The project will help 
increase urea production capacity by about 10%”.
LPC is a subsidiary of the Iranian Investment 
Petrochemical Group, located 55km off the city of 
Lordegan. An estimated $800 million has been invested 
in the two units.
The ammonia unit of the company in the western 
province started production last June and its urea unit 
came on stream in September.
Ammonia is used mainly in the production of fertilizers 
and chemicals like ammonium nitrate, ammonium 
sulfate, mono ammonium phosphate, diammonium 
phosphate and urea.
More than 90% of world industrial production of 
urea is used as a nitrogen-release fertilizer and as raw 
material in other industries.
Iran is self-sufficient in urea production. In two years 
urea output is expected to reach 14.7 million tons per 
annum from 7.4 million tons now after new plants 
open.
Iran plans to add 8.4 million tons per year to ammonia 
output by 2026 with 20 new plants. Cost of the new 
units is estimated at $2 billion.

Bitcoin hit a market capitalization of 1$ 
trillion as it rose to yet another record high 
on Friday, countering analyst warnings that 
it is an “economic side show” and a poor 
hedge against a fall in stock prices.

Bitcoin hits 1$ trillion market cap, surges 
to fresh all-time peak
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Rival 
cryptocurrency 
ether also hit an 
all-time peak of 
1,974.99$ on 
Friday, and was 
last up %1.2 
at 1,961.32$, 
after its futures 
were launched 
on the Chicago 
Mercantile 
Exchange.



By: Mohammad 
Hadi Shamkhani
When Nick Paton 
Walsh, a CNN 
analyst wrote 
on January 6, 
2020 about 

the US assassination of 
Lt. Gen. Soelimani that 
“Iran’s response to the US 
may happen slowly and 
that’s more concerning”, 
many in Iran who were 
demanding swift harsh 
revenge wondered what 
the American analyst was 
worried about.
But Nick Paton Walsh was 
obviously right; Iran’s slow 
and gradual reaction was 
more concerning. Iran 
exactly opted for that wise 
approach. Iran’s patient 
and wise approach could 
deter the United States from 
committing such a heinous 
crime once again.
What question did the 
assassination put in minds 
of the Russians and the 
Chinese?
The reality is that both the 
Russians and the Chinese 
took the US assassination 
threat against their military 
servicemen and generals 
after the assassination 
of General Soleimani 
more seriously, asking 
themselves, "Will the United 
States put the assassination 
of Russian and Chinese 
generals on the agenda as 
well?" Will the United States 
make it a common thing to 
assassinate the commanders 
of its adversaries, and most 
importantly; What should 
Iran, Russia, and China do 
as the US adversaries to 
deter Washington from 
committing such a crime 
again in the future with 
increasing the price?
The idea of   an Iran-Russia-
China securit y -defense 
alliance came  from such 
common threats. In fact, the 
possibility of assassinating 
other countries' top generals 
has taught good lessons to 
Russia and China.
What lesson d i d the 
assassination teach Russia 
and China?
This concern is well reflected 
in an article by Sergey 
Shakaryants on the Russian 
“Regnum” website.
During the very first days 
after the assassination 
of the Iranian top general, 
Shakaryants wrote that when 
the former US Secretary of 
State Mike Pompeo spoke of 
the assassination of General 
Qassem Soleimani, he made 

it clear that Soleimani's 
assassination was a part of a 
larger strategy to contain the 
challenges emerging from 
the US adversaries, including 
Russia, as well as China, and 
that Pompeo brought all US 
enemies together with its 
Iranian enemy.
According to the Regnum 
article, Pompeo's remarks 
were a clear threat to Russia 
and China to assassinate 
their generals, like what it 
did with Iran. It added that 
in fact, China was at the top 
of the US threat pyramid, 
followed by Russia in second 
place, and the question that 
remained to be asked was 
how Pompeo should say that 
the United States will refrain 
from any action against China 
and Russia.
Editor-in-chief of the 
National Defense magazine 
Igor Korotchenko believed 
that “The assassination 
of high-ranking Russian 
military officials in Russia 
itself or abroad will 
trigger a war between 
nuclear powers. In case of 
assassination of Russian 
generals like what the US 
did in the assassination of 
Gen. Soleimani, Russia's 
response will be decisive and 
vigorous.”
Pointing to the assassination 
of Gen. Soleimani, Russians 
would say that the United 
States had initiated a new 
series of assassinations of 
government officials on 
December 29. From that day 
on, in Iraq, the Americans 
began attacking Kataib 
Hezbollah.
According to a statement 
by the Russian Ministry of 
Defense, the assassination 
of Gen. Soleimani would 
exacerbate the political and 
military situation in the 
Middle East and would have 
a negative impact on the 
structure of international 
security. Washington's 
move would have serious 
consequences for regional 
security and peace, and 
would not help find solutions 
to the complicated and 
difficult issues in the Middle 
East, and, on the contrary, it 

would result in a new wave of 
tensions in the region.
Korotchenko added that the 
United States had lost its 
place in the world and was 
struggling to maintain its role 
as the leader of a unipolar 
world and that the unipolar 
system could no longer be 
a model for sustainable 
development. He went on 
to stress that "Russia and 
China have put the final nail 
into the coffin of American 
unipolarity."
Referring to the joint US 
threats against Russia, China 
and Iran, Regnum article 
called on those three states to 
formulate a unified strategy 
against the United States. It 
wrote that “Pompeo could 
not even imagine that Iran, 
Russia and China could point 
their missiles jointly towards 
the US if their generals were 
threatened again.” The 
article further read “To the 
United States, Iran is part of 
a larger strategy to contain 
threats from America's 
enemies." Iran would not be 
the only respondent to the 
US threats; Just as Iran was 
not alone in Syria's T-4 Base 
in the east of Homs, so are 
Russian troops. "Therefore, 
in Israeli or American attacks 
on the T-Four base, the threat 
will not be limited to the 
Iranians."
"The truth is that Russia, 
China and Iran have now 
realized that they are sitting 
on the same ship," the 
Russian website added.
The need for unity
Korotchenko stressed the 
need for unity and strategic 
agreement among Tehran, 
Moscow, and Beijing, saying: 
“On January 13, US Secretary 
of State Mike Pompeo 
talked about the killing of 
Iranian, Russian and Chinese 
servicemen. Let's keep our 
eyes open. The United States 
has more openly resorted 
to assassination and killing 
than ever, and because 
assassination is part of its 
policy to contain the Russian, 
Chinese, and Iranian threats, 
all US anti-Russian and anti-
Chinese actions are linked 
to the assassination of Gen. 

Soleimani. Even US regional 
demands in the Arctic or 
putting obstacles on the way 
of the Russian patrols in Syria 
or even obstacles created by 
the US Fifth Fleet in Bahrain 
for joint Russian-Iranian-
Chinese exercises [are all 
linked to each other.]”
In fact, the assassination of 
Martyr Soleimani revealed 
and accelerated the need 
for a strategic alliance and 
agreement between the three 
countries of Iran, China and 
Russia. The alliance started 
to take shape after the joint 
naval exercise of the three 
countries.
According to the Financial 
Times, Jonathan Eyal, 
international director at 
the Royal United Services 
Institute in London, outlined 
the details of the joint Iran-
China-Russia naval drill as 
saying that with the drill, 
Iran said that it is the great 
power in the Persian Gulf 
region, Russia portrayed 
itself as a leading player in the 
Middle East, and that China 
displayed that it has the 
world's largest naval power. 
The strategic message was 
that the three countries of 
Iran, Russia and China were 
shaping the events in the 
Middle East region.
From this perspective, 
the assassination of Gen. 
Soleimani was in fact the 
driving force behind the 
expulsion of the Americans 
from the region and the 
redrawing of geopolitics 
of the region through joint 
strategic and defense 
cooperation.
Moscow and Beijing have 
discussed the assassination 
of Gen. Soleimani several 
times, and their intention is 
to play a constructive role 
in de-escalating the current 
tension between Iran and 
the United States. According 
to China, Iran should not take 
military action in response 
to the US move. China and 
Russia want to promote 
peace and stability around 
the world, and their goal 
is to establish strategic 
stability in the Middle 
 East.

Judiciary Official Urges E3 to End 
Arbitrary Arrest of Iranians
Head of the Iranian Judiciary's High Council for Human 
Rights called on the three European parties to the 2015 
nuclear deal to stop the arbitrary detention of Iranian 
citizens if they are truly concerned about human rights.
In a post on his Twitter account, Ali Baqeri Kani 
deplored the European troika –France, the UK and 
Germany- for the fake expression of concern about 
human rights.“Are European signatories of JCPOA 
concerned about human rights? Better they end the 
arbitrary detention of Iranian citizens accused of ‘legal 
act’ of ignoring the ‘illegal’ US sanctions,” the Iranian 
official said.He also named Sajjad Shahidian and 
Hamid Kiasati, two Iranian citizens arrested in Europe 
on a charge of violating the US sanctions.The three 
EU parties to the Joint Comprehensive Plan of Action 
(JCPOA) have refused to honor their commitments after 
the US government withdrew from the agreement in 
2018.France, Germany and the UK have instead called 
for a new deal with Iran, insisting that human rights 
issues and missile capabilities should be discussed 
with Tehran.
UN official calls on parties 
to JCPOA to observe 
commitments
 Deputy Spokesman for UN Secretary-General Farhan 
Haq welcoming the US letter that has rescinded Trump 
administration's bid to Security Council on snapback, 
said, "We want all parties to act to implement and 
strengthen the JCPOA."Farhan Haq made the remarks 
on Friday in a press conference in the case of US letter 
that Biden withdraws Trump ‘snapback’ bid to the UN 
Security Council for renewal of UN sanctions on Iran 
lifted by the UN Security Council Resolution 2231." We 
hope that what is done in the coming days and weeks 
is meant to strengthen the full implementation of the 
JCPOA",  he added, welcoming the change."We again 
ask all sides of the JCPOA to take steps to strengthen and 
implement this important diplomatic achievement."A 
US State Department spokesman said on Friday the 
US reversal of its position on the so-called "snap back" 
of UN sanctions against Iran strengthens the United 
States' ability to engage with the United Nations 
Security Council on Iran.The United States will continue 
to dissuade countries from selling arms to Iran, 
spokesperson Ned Price added.Referring to US easing 
restrictions on Iranian diplomats accredited to the UN, 
Haq added that it is a good chance that the diplomats 
can do the more comfortable and productive activities 
they need to do.The US says it is easing draconian 
restrictions imposed by Donald Trump administration 
on movements of Iranian diplomats accredited at the 
UN.
Iran dealing well with 
COVID-19 amid cruel 
sanctions: Rouhani
President Hassan Rouhani hailed the Iranian nation 
and healthcare system for the battle against the 
coronavirus, saying the Islamic Republic has been 
doing well in curbing the pandemic despite the US’ 
illegal sanctions.He said the Iranian nation suffered 
severe hardships since the outbreak of the coronavirus 
pandemic over the past year since all the world 
nations were free to use their own money for medical 
equipment, food, medicine and vaccine except for the 
Islamic Republic of Iran, which was deprived of access 
to its own financial resources due to illegal and cruel US 
sanctions.“Iran was the only country that was fighting 
with sanctions parallel with the coronavirus… We faced 
many problems for procuring and paying for COVID-19 
vaccines,” Rouhani said on Sunday during a session of 
the Coronavirus Prevention and Combat Headquarters.
However, the president said, the country has been 
tackling the pandemic well and has also turned it 
into an opportunity to develop several economic 
infrastructures.Rouhani called on people to continue 
observing the health protocols to prevent the fourth 
wave of the virus’s spread.Iran has been contending 
with the deadliest pandemic the world has seen in many 
decades amid illegal US sanctions, which have been 
hampering its access to vaccines, medicine, and medical 
equipment in the global market.

Iran-Russia-China alliance after 
Soleimani assassination

Iran's calculated response to the US 
assassination of Gen. Qassem Soleimani 
and the strengthening of Tehran's relations 
with Beijing and Moscow revealed the 
wrongfulness of Washington's calculations.
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So-called maximum pressure on Iran to no 
avail: Blinken
 US Secretary of State Antony Blinken says former US President 
Donald Trump’s so-called policy of maximum pressure on Iran 
produced no results."We have a policy in recent years of so-called 
'maximum pressure' on Iran that has not produced results,” Blinken 
told BBC on Friday.“In fact, the problem has gotten worse. Iran is now 
much closer to being able to produce, on short order, enough fissile 
material for a nuclear weapon," he claimed.Repeating Washington’s 
position on compliance to the 2015 nuclear deal and the lifting 
of unilateral sanctions, the US secretary of state said, "President 
Biden has been clear for some time: if Iran returns to its obligations 
under the nuclear agreement, the United States will do the same 

thing.”Blinken said the US and its European partners were "once 
again on the same page" on Iran.US President Joe Biden said on Friday 
that his administration was “prepared to re-engage in negotiations” 
within the “P5+1” of countries, which initially negotiated the nuclear 
deal with Iran — namely France, Britain, Germany, the US, Russia 
and China.However, he stopped short of giving a more detailed 
explanation of the US' plans regarding the accord — formally called 
the Joint Comprehensive Plan of Action (JCPOA).The agreement’s 
future has been in doubt since May 2018, when Trump withdrew 
his country out of the JCPOA, which he called the “worst deal ever,” 
and called for new negotiations for a “better” deal with Iran, which 
would address Washington’s intrusive demands from the Islamic 
Republic, including its national defense program and its influential 

regional role.
Succumbing to Washington’s 
pressure, the European co-
signatories, in turn, failed 
to fulfill their contractual 
commitments to Tehran, 
including confronting the harsh 
economic sanctions that the US 
restored on Iran after abandoning 
the UN-endorsed Iran deal.That 
prompted Tehran a year later to begin a set of 
counter-measures in several phases based on the legal mechanisms 
stipulated in Articles 26 and 36 of the JCPOA.

“The 
assassination 
of high-ranking 
Russian military 
officials in 
Russia itself 
or abroad will 
trigger a war 
between nuclear 
powers. In case 
of assassination 
of Russian 
generals like 
what the US 
did in the 
assassination of 
Gen. Soleimani, 
Russia's 
response will 
be decisive and 
vigorous.”
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All parties 
should 
push for 
unconditional 
US return to 
JCPOA
In reaction to the recent 
remarks by US officials 
about returning to the 
JCPOA, Chinese Foreign 
Ministry Spokesperson 
said that all parties 
should push for the 
unconditional return of 
the US to the JCPOA as 
soon as possible.
"Currently, the Iranian 
nuclear issue is at a 
critical stage with 
both opportunities 
and challenges. China 
holds that the return of 
the United States to the 
JCPOA is the only correct 
approach to resolve the 
impasse on this issue," 
said Hua Chunying.
"All parties should act 
with greater urgency, 
work together to 
implement the 
consensus reached 
the foreign ministers' 
meeting last December 
and push for the 
unconditional return 
of the United States to 
the JCPOA as soon as 
possible and the lifting 
of all sanctions on Iran," 
she added.
"On its part, Iran should 
resume full compliance 
with the JCPOA. In the 
meantime, we call on all 
sides to remain calm and 
exercise restraint, avoid 
taking actions that will 
escalate the situation 
and reserve space for 
diplomatic efforts," 
Chunying noted.
She highlighted, "China 
supports the IAEA 
and Iran in properly 
handling issues 
related to safeguards 
through dialogue and 
consultation. We hope 
all parties will play a 
constructive role in this 
regard." 
The United States on 
Thursday told the 
United Nations Security 
Council it was rescinding 
a Trump administration 
assertion that all UN 
sanctions had been 
reimposed on Iran in 
September.
Acting US Ambassador 
Richard Mills informed 
the 15-member body in 
a letter seen by Reuters.
US Secretary of State 
Antony Blinken told 
European allies 
on Thursday that 
President Joe Biden’s 
administration was 
prepared to talk to Iran 
about both countries 
returning to a 2015 deal.
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Russia Registers Its Third Vaccine against Coronavirus
 A new vaccine against the novel coronavirus has been developed by the Chumakov Federal Scientific 
Center of the Russian Academy of Sciences, Russian Prime Minister Mikhail Mishustin said on 
Saturday."I want to start with great news, the third vaccine, CoviVac, has been registered. It was 
developed by the Chumakov Centre. By mid-March, the first 120,000 doses will be available for the 
domestic market", Mishustin said, Sputnik reported.He said a mass vaccination campaign with the 
new medication will be launched in spring.According to the head of the Russian government, the 
country has already opened 4,000 vaccination stations and produced at least 10 million doses of 
the Sputnik V vaccine and 80,000 doses of EpiVacCorona.In the meantime, Health Minister Mikhail 
Murashko has confirmed the high efficiency of the new medication."During the clinical studies on 
volunteers, the (CoviVac) vaccine demonstrated high levels of safety and efficiency. The large-scale 
trials will continue during the post-registration stage", he said.

Four Iranian detainees 
were released from 
Bengaluru central prison 
upon the efforts made by 
the Iranian diplomatic 
mission in Hyderabad 
and the cooperation of 
the Indian officials, the 
Iranian envoy to India 
said.
Four Iranian detainees 
were released from 
Bengaluru central prison 
upon the efforts made by 
the Iranian diplomatic 
mission in Hyderabad 
and the cooperation of 
the Indian officials, the 
Iranian envoy to India 
said.Ali Chegeni said the 
Iranian detainees were 
taken to Iran by Mahan 
Air flight. It was the 
second group of Iranian 
prisoners who were 
released and returned 
to Iran.
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Global Anti-COVID 
Program Needs $22.9 
Billion in 2021, WHO 
Says
 The international partnership 
initiated by the WHO in April 
to expand access to tools of 
fighting the coronavirus, named 
the Access to COVID-19 Tools 
Accelerator (ACT-Accelerator), 
requires $22.9 billion to fund its 
work in 2021, the World Health 
Organization (WHO) said.
In a statement, the WHO 
welcomed over $4.3 billion of 
new investments from the United 
States, Germany, the European 
Commission, Japan, and Canada 

to fund the development and 
equitable rollout of the tests, 
treatments and vaccines needed 
to end the acute phase of the 
COVID-19 pandemic.
Those commitments bring the 
amount committed to date to 
$10.3 billion, leaving a funding 
gap of $22.9 billion to fully fund 
the ACT Accelerator’s work in 
2021.
"The next few weeks will be 
critical for the global COVID-19 
response. Further commitments 
are needed to fully fund the 
work of the ACT Accelerator 
and enable the delivery of more 
than 2 billion doses of vaccine; 
medical oxygen and millions 

of treatment doses including 
dexamethasone and new 
products, as and when they 
become available; and over 
900 million diagnostic tests 
including high-quality, lower-
cost molecular tests, antigen 
detection RDTs (Ag-RDTs) 
and self-tests," the global 
organization said in a statement, 
TASS reported.
The international partnership 
named the Access to COVID-19 
Tools Accelerator, or ACT-
Accelerator, was officially 
launched on April 24 by the 
WHO, the EU, France, and 
philanthropists Bill and Melinda 
Gates.

Traditionally the eye area has been very 
difficult to treat non-surgically. Previously 
there was no alternative to surgical eye lifts 
or blepharoplasties. The choices were fairly 
black and white; surgery or eye bags. Now 
with the advent of novel treatments such as 
mesotherapy, virtually any patient in their 
thirties or above can be a candidate for a little 
tightening and firming around the eye area and 
the younger the patient the better the result.
Mesotherapy
Mesotherapy is a method that injects 
vitamins, minerals, antioxidants and other 
active substances directly into the third layer 
of the skin where the blood vessels are, the 
mesoderm. Mesotherapy provides an intensive 
hydration and nutrition of the skin itself, and 
the ageing process is significantly slowed 
down.
First use of mesotherapy was with the purpose 
of pain reduction. mesotherapy was used for 
cellulite, and fat reduction and to improve 
nourishment and the looks of skin.
As we grow older the skin goes through 
changes such as texture and elasticity loss, 
unequal pigmentation, loss of subdermal 
fatty tissue and the skin has worse circulation, 
the skin becomes prominent with enlarged 
capillaries. Most of the listed changes come 
with the reduced function of fibroblast, UV 
Sun radiation influence, free radicals, harmful 
influences from the environment. Applying 
the antioxidants, vitamins, amino acids into 
the middle layer of the skin enables direct 
supply to the blood vessels with all the required 
ingredients.
How does mesotherapy affect the skin?
The surface layer of the skin functions 

like a barrier to the substances from the 
environment, which protects our organism 
but also prevents the resorption of more than 
10% of the active substances that exist in 
regenerative creams. The goal of mesotherapy 
in the skin rejuvenation process is to increase 
the activities of fibroblast, cells responsible for 
production of collagen, elastin and hyaluronan 
in the skin, and to apply full concentration of 
active substances necessary to regenerate 
healthy and youthful skin. With repeated 
procedures the depth of the wrinkles is 
reduced, the amount of collagen is increased 
and therefore the skin tone is improved.
Who can have Mesotherapy?
Most healthy men and women are candidates 
for Mesoterapy. It is not recommended for 
pregnant women, insulin-dependant diabetics 
or those with heart disease, a history of stroke 
or ischemia, cancer, skin lesions, allergy to any 
components of Mesotherapy or those who take 
blood thinners.
The Side Effects of Mesotherapy
Side effects linked to mesotherapy are 
generally regarded as having a minimal effect.
Pain & Burning
The injections used in mesotherapy can cause 
some irritation to the skin. A topical anesthetic 
can be applied before the treatment to ensure 
minimal discomfort. There might be a mild 
burning sensation following the injection 
as therapeutic properties enter the body. 
This feeling is typically fleeting. Any residual 
soreness usually disappears within a day or 
two.
Bruising & Swelling
The side effects of mesotherapy are generally 
mild. The most frequent reaction is bruising or 
swelling at the injection sites. Tiny bumps can 
also form. These irritations usually clear within 
two weeks. 
Miscellaneous Side Effects
Other side effects linked to mesotherapy 
include temporary areas of numbness and skin 
discoloration. Some patients become nauseous 
or develop hematoma (localized swelling filled 
with blood). Some patients have scarring at the 
site of the injection. In the unlikely event that the 
injection device was not thoroughly sterilized, a 
potentially serious infection can result.

The visit will be of special significance 
as it will contribute to softening world 
public opinion towards the Shia Muslims 
and the position of the Vatican will be also 
promoted due to the connection with the 
Shia Muslims and their elders.
An interview with Dr. Mohammad Masjed 
Jamei on the imminent visit to Iraq by Pope 
Francis follows:
Pope is going to stay in the Arab country 
from March 5 to 8. He wanted to visit Iraq 
in 2000, which was not accepted due to 
the then political situation during Saddam 
Hussein’s dictatorship.
The top official of the Catholic Church 
is scheduled to hold talks with top Iraqi 
Shia cleric Ayatollah Sistani, Masjed Jamei 
noted.
According to the academic, the upcoming 
trip is considered as an official visit by 

a head of state in order to show good 
relations between The Vatican and 
Baghdad Governments.
He further pointed to the issue of 
Christians’ immigration from the war-
stricken country, noting that the number 
of migration of Christian people from the 
West Asia region seems to be strange, when 
it comes to observing the current history of 
the region.
Some news agencies estimate that the Pope 
trip will pave the way for Iraqi Christians 
to play a greater role in the Arab country’s 
political arena, he added.
The visit can be effective for religious 
understanding and freedom for followers 
of the Christianity, thanks to the fact that 
Iraqi community has already enjoyed 
religious freedom in exercising their social 
rituals, the professor said.
The Western people consider Vatican as 
a very important center, which can build 
bridge between Christians and Muslims, 
he argued, adding that the pre-planned 
meeting between Pope Francis and 
Ayatollah Sistani is a proper opportunity 
for Vatican to show its capability in this 
regard.

Puffiness under the eyes Pope Francis scheduled to meet with Ayatollah 
Sistani
Imminent state visit to Iraq by Pope Francis, the Leader of 
the Holy See, Vatican, is long awaited and prestigious for 
Iraqi Government especially due to the highly publicized 
arrangement by Vatican Government for the Pope to meet 
with Ayatollah Ali Sistani, a respectful religious leader.

The lower eyelids are one of the first areas of the face to 
show age-related changes. Changes related to gravity 
become more pronounced and signs of facial ageing are the 
development of crow’s feet, excess skin around the eyes, 
dark circles and the development of prominent under eye 
bags. Loose skin and muscle create a droopy appearance 
and excess fat becomes more prominent. Sagging and puffy 
eyelids can dampen an otherwise youthful appearance, and 
correcting them can make one look rested and refreshed.

Some news 
agencies 
estimate that the 
Pope trip will 
pave the way for 
Iraqi Christians 
to play a greater 
role in the 
Arab country’s 
political arena, 
he added.

The side effects 
of mesotherapy 
are generally 
mild. The 
most frequent 
reaction is 
bruising or 
swelling at the 
injection sites. 
Tiny bumps can 
also form. These 
irritations 
usually clear 
within two 
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قیمت گوشت گوسفندی به ١٣٠ هزار تومان رسید
 رئیس اتحادیه گوشت گوسفندی با اشاره به اینکه قیمت هر کیلوگرم شقه بدون دنبه به ١٣٠ هزار تومان رسیده 

است،گفت: اگر دولت بتواند بازار مرغ را ساماندهی کند، این مسأله روی بازار گوشت تاثیر می گذارد.
علی اصغر ملکی درباره آخرین وضعیت بازار گوشت قرمز با بیان اینکه طی هفته های اخیر قیمت گوشت قرمز 
در بازار رو به افزایش بوده است، گفت: در حال حاضر مغازه داران هر کیلوگرم شقه بدون دنبه را ١١5 تا ١١9 هزار 

تومان خریداری و آن را به قیمت ١٣٠ هزار تومان به مشتریان عرضه می کنند.
ملکی درباره اینکه پیش بینی می کنید وضعیت بازار در روزهای آینده به چه صورت باشد؟، افزود: معمولاً همه ساله 

در اسفند ماه با افزایش قیمت گوشت قرمز مواجه هستیم و در چنین فصلی این امر طبیعی است.
وی با اشاره به اینکه مسئولان عنوان کردند در حال ساماندهی بازار مرغ هستند، تصریح کرد: اگر مسئولان بتوانند بازار مرغ را 

ساماندهی کنند و قیمت آن را به نرخ مصوب برسانند این مسئله یقیناً روی قیمت گوشت قرمز نیز تأثیر می گذارد.
رئیس اتحادیه گوشت گوسفندی با اشاره به اینکه خیلی از دامداران دام های خود را نگه داشته اند تا در اسفندماه آنها را با قیمت بالاتر به بازار عرضه 
کنند، گفت: البته این دامداران نیز حق دارند چرا که قیمت علوفه بسیار افزایش پیدا کرده و در حال حاضر نرخ هر کیلوگرم جو بین 5٠٠٠ تا 5 

هزار و 5٠٠ تومان است.

پرداخت ۷۵ هزار میلیارد تومان تسهیلات برای حمایت از آسیب کرونا
رییس کل بانک مرکزی ضمن اعلام اینکه تامین نیاز واردات کشور از طریق درآمدهای نفتی به کمتر از نصف 
رسیده است، گفت: عمده ارز مورد نیاز کشور از طریق صادرات غیرنفتی تامین شده و در سال جاری ۷5 هزار 

میلیارد تومان برای حمایت از آسیب ناشی از کرونا با نرخ ١۲ درصد پرداخت شده است.
عبدالناصر همتی که در رأس هیأتی از معاونان و مدیران بانک مرکزی به استان همدان سفر کرده است، در 

»جلسه شورای گفت و گوی دولت و بخش خصوصی« این استان با اشاره به شرایط خاص کشور و فشار حداکثری 
ناشی از تحریم ها طی دو سال و نیم اخیر گفت: در طول مدتی که تحریم ها به اوج خود رسید توانستیم با هدایت 

مقام معظم رهبری تحریم ها را خنثی و از شرایط سخت عبور کنیم.
رئیس کل بانک مرکزی درباره تجارت خارجی تصریح کرد: از ابتدای سال تا به حال ٣۲ میلیارد دلار برای واردات تامین شده 

است که از این میزان 9.۲ میلیارد دلار توسط بانک مرکزی و مابقی توسط صادرکنندگان تأمین ارز شده است و توانستیم طی این مدت کشور را عمدتاً 
با صادرات غیرنفتی اداره کنیم؛ به بیان دیگر بیش از ۲۲ میلیارد دلار از تامین ارز واردات کشور از محل صادرات غیر نفتی بوده است.

وی افزود: در گذشته حدود ۷٠ درصد نیاز وارداتی کشور توسط دولت و به واسطه درآمدهای نفت و گاز تأمین می شد، اما در حال حاضر این رقم به 
کمتر از ٣٠ درصد رسیده است. 

باشگاه خبرنگاران
گـــزارش
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 مراحل گرفتن مجوز 
جدید به این صورت 
است که خودروساز 

باید فرآیند 
تست های استاندارد 
آلایندگی را در یکی 

از آزمایشگاه های 
مورد تایید سازمان 

محیط زیست زیر 
نظر بازرس سازمان 

طی کند
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شرط سفر در نوروز 
اعلام شد

سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا 
ضمن تشریح وضعیت گردش کرونای 
انگلیسی در کشور و وضعیت واردات 
واکسن، درباره جزییات و شروط انجام 
سفر و گردشگری در ایام عید توضیح 

داد.
دکتر علیرضا رییسی درباره وضعیت 
گردشــگری و ســفرهای نوروزی با 
توجه به شــیوع کرونا، گفت: به طور 
کلی بحثی که درباره عیــد نوروز و 
گردشگری وجود دارد و در ستاد ملی 
مقابله با کرونا هم مطرح شد، این است 
که ما یک برنامه ریزی انجام دهیم. به 
هر حال عید قبلی که گذشت و عید 
پیش رو درگیر کرونا هستیم و یادمان 
نرود که عید ماقبل هم درگیر سیل 
بودیم. بر این اســاس سه عید نوروز 
است که مردم از خانه بیرون نرفته اند 
و فشارهای روحی و روانی زیادی بر 

روی آنهاست.

  تقســیم بندی ۴ گروه برای 
سفرهای نوروزی

وی افــزود: بــر همیــن اســاس 
تصمیم گیری شد که اگر چنانچه روند 
نزولی  بیماری ادامه پیدا کند و میزان 
بســتری و مرگ و میر ناشی از کرونا 
در کشور بســیار کاهش یابد و تعداد 
شهرهای آبی و زردمان غالب باشد، 
بتوانیم در قالب رعایت پروتکل های 
کنترل شــده برخی سفرها را داشته 
باشیم. به عنوان مثال در حال حاضر 
هتل هــا می توانند فعالیت داشــته 
باشند. اگر در هتل بتوانیم افراد را تحت 
نظارت و رعایت پروتکل ها اســکان 
دهیم، بسیار ایمن تر از این است که در 
جاهای دیگری که کنترلی روی آن ها 

وجود ندارد، اسکان داده شوند.
رییسی ادامه داد: به طور کلی سفرها 
را می توان در چهار دسته تقسیم بندی 
کرد؛ یک گروه ممکن است افراد با تور 
به سفر بروند که از قبل تحت نظارت 
تور برنامه ریزی شــده و هتل شان و 
گردش هایی که می روند، بر اســاس 
برنامه ریزی و تحــت نظارت خواهد 
بود که این بحث سازمان گردشگری 
می تواند این ها را پوشش دهد. گروه 
دوم افرادی هستند که ممکن است 
برای رزرو هتل و اسکان شــان با تور 
هماهنگ کنند، اما با ماشین شخصی 
یا پرواز و... ســفر کنند. این گروه هم 
قابلیت نظارت و کنترل را دارند. گروه 
سوم فرادی هســتند که خودشان 
به مســافرت می روند و ممکن است 
به ویلاها و جاهــای دیگری روند که 
تحت نظارت نیست و گروه چهارم هم 
مسافرت کرده و در محل سفر اقدام به 

چادر زدن می کنند.    
وی گفت: بر این اساس می توان گروه 
یک و دو را تحت نظارت و کنترل قرار 
داد، گروه چهار می تواند ممنوع باشند، 
اما مشکل با گروه سوم باقی می ماند 
که واقعا این گروه خیلی قابل کنترل و 

نظارت نیست.

   شرط ستاد ملی مقابله با کرونا 
برای انجام سفرهای نوروزی

سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا 
تاکید کــرد: از طرفــی دیگر بحث 
رنگ بندی شــهرها هم مطرح است. 
بروز ایــن اتفاقات یک قیــد دارد و 
دوستان باید قید و شــرط آن را ذکر 
کنند. در صورتی این اتفاقات خواهد 
افتاد که ما دچار خیز چهارم نشویم. 
اگر در شرایط فعلی و نزولی تر از فعلی 
باشیم، این شــرایطی که ذکر کردم، 
صادق است، اما اگر دچار خیز چهارم 
شدیم، تمام این برنامه ریزی ها باطل 
می شــود. این را از الان به دوستان 
اعلام می کنیم که در حال حاضر بر 
اساس شــرایط موجود برای آینده 
برنامه ریزی می کنیم. اگر این شرایط 
موجود تغییر کند، قطعا برنامه ریزی ها 

هم تغییر می کند.

صمت نیوز
خـــبـــر
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خودرویی جدید که پلتفرم 
مشــترک با تویوتــا بلتا و 
ولکس سی ٣٠ بهره می برد 
و در آن از موتور تقویت شده 
سایپا تیبا اســتفاده شده 

است.
سایپا شاهین ابتدا قرار بود از 
موتور ١٫۶5 لیتری خودرو برلیانس اچ٣٣٠ 
استفاده کند، اما به دلیل تحریم های ١٣9۷ 
و خروج برلیانس از ایران این موضوع منتفی 
شد. در نهایت تصمیم گرفته شد که از نمونه 
تقویت شــده و دارای توربوشارژر پیشرانه 

خودروی تیبا در این خودرو استفاده شود.
این گروه خودروســازی اقــدام به پیش 
فروش این خودرو جدید کرد و بر اســاس 
اطلاعیه هایی که منتشــر شــد، قرار بود 
زمستان امســال به بازار عرضه شود. برای 
اولین بار، شــاهین در خرداد مــاه 99، در 
لیست پیش فروش سایپا دیده شد و حدود 
١٠ هزار نفر در این مرحله از ثبت نام شرکت 
کردند و برای اولین پیش فروش شاهین، 

ثبت نام کردند.
پیش پرداخت خودروی شاهین در تیرماه 

امســال ۸٠ میلیون تومان اعلام شده بود 
و بعد از گذشــت چهار مــاه قیمت پیش 
پرداخت این خــودرو  5٠ میلیون تومان 
افزایش داشت و به ١٣٣ میلیون و ۷٠٠ هزار 
تومان رسید. حالا به تازگی دبیر کمیته فنی 
صدور مجوز های خودرویی سازمان محیط 
زیست، اعلام کرد که شاهین مجوز های لازم 
برای شماری گذاری را نگرفته  و در گرفتن 

استاندارد های لازم رد شده است.
خودرو های جدید در ایران باید استاندارد 
یورو 5 را دریافت کننــد، اگرچه با وجود 
موتور های قدیمی مشخص نیست چگونه 
بسیاری از خودرو های ایرانی استاندارد یورو 
5 را دریافت می کنند!. اکنون، اما سازمان 
محیط زیست ایران نسبت به فروش خودرو 
شاهین بدون داشتن استاندارد آلایندگی 

هشدار داده است.  
براساس آیین نامه فنی ماده ۲ قانون هوای 
پاک، باید از ابتدای ســال 9۸ خودرو های 
بنزینی با اســتاندارد یورو 5 تولید شوند. 
مسعود زندی، رئیس مرکز ملی هوا و تغییر 
اقلیم ســازمان حفاظت محیط زیســت، 
بیســت و هشــتم آبان 9۷ گفته بود که 
خودروسازان باید به دنبال استانداردسازی 
یورو 5 باشند و مجوز الزم را از محیط زیست 

دریافت کنند.
او تصریح کرده بود که در سال 9۸ جلوی 
شماره گذاری خودرو های فاقد استاندارد 
یورو 5 گرفته می شــود، اما همانطور که 
پیش بینی میشد این صراحت مسئولان 

سازمان محیط زیست کارســاز نبود و  باز 
هم خودروسازان کوشش کردند با رایزنی 
وقت بیشــتری بخرند و خودرو های یورو 

5 تولید نشد.  
بعد از آن، خودرو هایی که از قبل هم تولید 
شده بودند، اما پلاک نشدند، اجازه پلاک 
شدن داده نشد، خودرو های ساندرو، نیسان 
نمونه ای از آن ها بودند که متقاضیان زیادی 
در این خصوص شــکایت داشتند و بعد از 
گذشــت مدت زمان زیادی و رایزنی های 
انجام شده، خودروسازان توانستند با پلاک 
مدل 9۸ این خودرو ها را تحویل دهند، گویا 
تنها مشکل آن ها پلاک سال بوده نه مدل 
خودرو!   حالا با وجود اینکه سه سال از زمان 
طراحی خودرو شاهین می گذرد، این خودرو 
هنوز وارد بازار نشده و حالا سازمان محیط 
زیست ایران اعلام کرده است که این خودرو 
همچنان استاندارد یورو 5 را نگرفته است.  

شــاهین دیر اقدام به دریافت مجوز کرده 
است!

بهزاد اشجعی کارشــناس صنعت خودرو 
گفت: مراحل گرفتــن مجوز جدید به این 
صورت است که خودروســاز باید فرآیند 
تست های استاندارد آلایندگی را در یکی از 
آزمایشگاه های مورد تایید سازمان محیط 

زیست زیر نظر بازرس سازمان طی کند.
او بیان کــرد: پس از طی کــردن مراحل 
استاندارد، گزارش های این آزمایش برای 
سازمان محیط زیست باید ارسال شود تا 
این بتوانیم مجوز اســتاندارد آلایندگی را 

صادر کرد، اما تاکنون سایپا این کار را انجام 
نداده است. اهمیت ارتقای استاندارد یورو ۴ 
به یورو 5 در این است که باعث کاهش انتشار 
اکسید های نیتروژن، افزایش میزان دوام 
آلایندگی خودرو ها از ١٠٠ هزار کیلومتر 
به ١۶٠ هزار کیلومتــر پیمایش، ارتقای 
سیســتم های پایش و تجهیزات کنترل 

کننده آلایندگی خودرو ها می شوند.

  عدم تائید اســتاندارد توســط 
سازمان محیط زیســت تکذیب 

می شود!
حال برای پیگیری این موضوع، به ســراغ 
خودروسازی ســایپا رفتیم، اما آن ها هیچ 

جواب قانع کننده ای ندادند.
یک منبع آگاه در شــرکت خودروسازی 
ســایپا  گفت:  عدم تائید استاندارد توسط 
سازمان محیط زیست تکذیب می شود.  یک 

کارشناس در توئیتی نوشته است که هنوز 
مجوز صادر نشده! این به معنای عدم تائید 
نیست. او بیان کرد: تست های مختلف برای 
اخذ مجوز های مورد نیاز برای شماره گذاری 
شاهین انجام شده یا در حال انجام است و 
صدور مجوز توسط سازمان محیط زیست 
هم در دستور کار است و مراحل معمول و 

مرسوم خود را طی می کند.

  وزارت صمــت نباید اجازه پیش 
فروش می داد

محمد مهدی میرزایی قمی رئیس مرکز 
ملی هوا و تغییر اقلیم ســازمان حفاظت 
محیط زیست در گفت و گو با دیگر رسانه ها، 
نیز درباره شماره گذاری خودروی شاهین 
و روندی که این خــودرو در پلاک گذاری 
خواهد داشــت، تصریح کرد: اساساً اینکه 
گفته می شود ســازمان حفاظت محیط 

 زیســت با پلاک گذاری خودروی شاهین 
مخالف است، صحت ندارد و اشتباه است.

رئیس مرکز ملی هوا و تغییر اقلیم سازمان 
حفاظت محیط زیست ادامه داد: روند اخذ 
مجوز زیســت محیطی هر مــدل خودرو 
توسط شــرکت های خودروســازی این 
گونه است که بر اســاس دستورالعمل ها، 
تســت ها و آزمون های زیست محیطی را 
انجام می دهند و مدارک مــورد نیاز را به 
شرکت های بازرسی که مورد وثوق سازمان 
حفاظت محیط زیست هســتند، ارسال 
می کنند. او افزود: بعد از بررسی های فنی 
و تطابق با استاندارد های زیست محیطی 
توسط شرکت های بازرسی، گزارش ها به 
ســازمان حفاظت محیط زیست ارسال 
می شــود و در صورت تایید رویه ها، طی 
نامه ای به پلیس راهور، پلاک گذاری بلامانع 

اعلام می شود.

شاهین و حاشیه های قبل از آمدنش؛ 

پیش فروش خودرویی که استاندارد ندارد!
سازمان محیط زیست ایران اعلام کرده است که سایپا شاهین 
همچنان استاندارد یورو ۵ را نگرفته است.  در تیر ۹7 سایپا، 
اقدام به طراحی خودرویی جدید کرد که اسم این خودرو جدید 
را رهام گذاشت، مرداد ماه امسال هم از این خودروی جدیدی 

که قرار بود زمستان امسال وارد بازار شود، رونمایی کرد.

بازار

حمل و نقل

هر کارت ملی، یک روغن!
با وجود اینکه مسئولان همواره وعده رفع مشکلات تولید و توزیع روغن جامد و مایع را می دهند اما 
همچنان روغن جامد در بازار کمیاب است و در برخی فروشگاه ها به هر کارت ملی تنها یک روغن 

جامد تعلق می گیرد.

از اواخر شهریور امسال عرضه روغن جامد در بازار کم شد و کمتر از یک ماه بعد نیز این مشکل برای روغن مایع 
ایجاد شد. مشکلات ایجاد شده در حدی بود که براساس گزارش های رسیده از تهران و برخی شهرستانها یا به 
طور کل روغن در فروشگاه ها و مغازه ها نبود، یا با قیمت های بالاتر به بهانه کمیاب شدن فروخته می شد، یا خرید 

روغن منوط به خرید اقلام دیگر بود یا اینکه پس از ایستادن در صف به هر نفر تنها یک روغن فروخته می شد.
صف های طولانی و چندین ساعته که در شرایط کرونایی با وجود هشدارهای کارشناسان بخش بهداشت و درمان 
کشور در آن روزها تشکیل شد و حتی هنوز هم در برخی مناطق همچنان برای خرید روغن تشکیل می شود! البته  
این صفها فقط مختص به روغن نیست و گویا تب آن برای اقلام دیگر هم داغ شده است و معلوم نیست چند نفر 

ناخواسته با ایستادن در این صف ها درگیر کرونا شده اند.
البته از همان روزها نیز مســئولان مربوطه در این باره نظراتی مطرح و علت کمبود عرضه روغن را تحریم های 
ظالمانه، مشکلات ارزی و انتقال آن و عدم تخصیص ارز برای واردات روغن خام توسط بانک مرکزی اعلام کردند. 
حتی به این موضوع هم اشاره شد که به دلیل جو ایجاد شده در بازار برخی روغن می خرند و در خانه انبار می کنند 
و همین موضوع تقاضا را بالا برده است. اما چندی بعد شرکت بازرگانی دولتی از تزریق ۷٠ هزارتن روغن برای 
خانوار و صنف و صنعت خبر داد و دبیر انجمن صنفی روغن نباتی نیز اعلام کرد که این مقدار روغن بین کارخانه ها 

توزیع و پس از آن وارد بازار خواهد شد و آرامش به بازار بازخواهد گشت.
اگرچه چندی بعد وضعیت عرضه روغن مایع در فروشگاه های زنجیره ای و بعد از آن در خرده فروشی ها بهتر شد 
و بازار به ثبات نسبی رسید اما گزارش ها نشان می دهد که هنوز برخی استان ها در تامین روغن مایع مصرفی 
خانوار با مشکلاتی مواجه هستند. هرچند که در کنار آن کمبود عرضه روغن جامد همچنان خودنمایی می کند و 
شهروندان را با چالش های بسیاری مواجه کرده است؛ به طوری که براساس مشاهدات میدانی از برخی ازمحله های 
شهر تهران در بعضی از فروشگاه های زنجیره ای خرید روغن جامد با ارائه کارت ملی میسر است؛ یعنی به هر کارت 

ملی تنها یک روغن جامد فروخته می شود نه بیشتر!
با این وجود به نظر می رسد هنوز وعده های داده شده در خصوص حل مشکل روغن مایع و جامد به طور کامل 
عملیاتی نشده و ضروری است که مسئولان مربوطه هرچه سریعتر نسبت به ایجاد ثبات در بازار مواد غذایی در 

روزهای پایانی سال اقدامات لازم را انجام دهند.

قیمت بلیت هواپیما افزایش نمی یابد
رئیس سازمان هواپیمایی کشوری گفت: اجازه افزایش قیمت بلیت هواپیما برای ایام نوروز را به هیچ کدام 

از ایرلاین ها نخواهیم داد.

تورج دهقانی زنگنه با بیان اینکه برای عید به هیچ عنوان افزایش قیمتی در نرخ بلیت ها نخواهیم داشت، گفت: شرکت های 
هواپیمایی حق ندارند، نرخ بلیت برای پروازهای داخلی در ایام عید و برای مسیرهای مختلف داخلی و پر تردد را تغییر دهند 

و سازمان هواپیمایی هم در این رابطه نظارت شدیدتری را اعمال خواهد کرد.
معاون وزیر راه و شهرسازی توضیح داد: هم اکنون شرایط به گونه ای نیست که امکان چنین تغییرات قیمتی وجود داشته 

باشد و به هیچ وجه مجوز افزایش قیمت بلیت هواپیما تا پس از تعطیلات نوروزی صادر نخواهد شد.
او ادامه داد: اگر شرکت هواپیمایی سقف قیمتی مصوب موجود را برای نرخ بلیت هواپیما رعایت نکند در رصدهای مستمری 

که داریم متوجه تخلف در این زمینه خواهیم شد و با شرکت هواپیمایی مورد نظر برخورد جدی صورت خواهد گرفت.
رئیس سازمان هواپیمایی کشوری با بیان اینکه اجازه تخلف به شرکت های هواپیمایی داده نخواهد شد، اظهار کرد: شاید 
نرخ کنونی بلیت هواپیما با توجه به شرایط اقتصادی موجود برای ایرلاین ها به صرفه نباشد، اما شرایط کنونی به گونه ای 
نیست که دیگر امکان افزایش قیمت بلیت هواپیما وجود داشته باشد و نمی توانیم چنین اجازه ای به شرکت های هواپیمایی 

بدهیم و برنامه ای برای بالا رفتن قیمت بلیت هواپیما نداریم.

بازار فناوری

زومیت
گـــزارش

بهترین اندروید باکس  های 
بازار با قیمت مناسب

آیا با کاربردهای اندروید 
باکس آشنایی دارید؟ در 
ادامه در کنار تشریح کامل 
اندروید باکس به معرفــی بهترین گزینه های بازار 
ایران پرداخته شــده اســت. در این مقاله در ابتدا 
به معرفی بهترین اندروید باکس های کشــورمان 
در بازه های قیمتی ١ تا 5 میلیــون تومان و برای 
کاربری های مختلف معرفی شــده است. در ادامه 
توضیح جامعی در خصوص کاربری و ویژگی های 
اندرویدباکس ها و مشخصات فنی آن ها بیان شده 
اســت تا با کســب دانش عمیق در خصوص این 
دستگاه ها، خود قادر به انتخاب بهتری نمونه  موجود 

با توجه به نیاز های خود باشید.

)FB-101( فیلیمو باکس   
حدود قیمت: ۱/۱ میلیون تومان

اگر استریم ویدئو از ســرویس هایی مثل فیلیمو، 
آپارات یا نماوا و تماشای محتوای چندرسانه ای از 
روی حافظه های جانبی، اولویت اصلی شما را تشکیل 
می دهد، فیلیمو باکس یا فیلیمو FB-101 بهترین 
گزینه  موجود است. این دســتگاه توان پردازشی 
مناسب )به  لطف Amlogic S905X2( را در کنار 
رابط کاربری بهینه و قیمت مقرون به صرفه به  همراه 
دارد. بدین  ترتیب فیلیمــو باکس می توان نه تنها 
بهترین گزینه در بــازه  قیمتی خود، بلکه بهترین 
گزینه برای کاربران عادی )عموم مردم( معرفی کرد.

فیلیمو باکس به نسخه  ۸ اندروید تی وی مجهز شده 
است که البته امکان نصب تمامی اپلیکیشن های 
اندروید از طریق سایدلود در دسترس است. استفاده 
از اندروید تی وی باعث شــده است با رابط کاربری 

بســیار روان و سریعی مواجه باشــیم؛ نکته ای که 
در عموم محصولات این رده  قیمتی غایب اســت. 
پردازنده  Amlogic S905X2 نیز توانایی بسیار 
خوبی در اجرای انواع و اقســام محتوای ویدیویی و 
چندرسانه ای دارد و به هیچ وجه شما را ناامید نخواهد 
کرد. اندروید باکس نماوا به عنوان یکی از رقبای اصلی 
فیلیمو باکس، به دلیــل پردازنده  ضعیف تر و عدم 
امکان نصب اپلیکیشن رقیب، پیشنهاد نمی شود. 
استفاده از نســخه  کامل اندروید نیز رابط کاربری 
کند تری ایجاد کرده است. جی پلاس نیز به تازگی 
اندروید باکس خود را وارد بازار کرده اســت که از 
پردازنده  توانمند تری در مقایسه با فیلیمو باکس 
بهره می برد. اما متاســفانه رابط کاربری سنگین و 
نه چندان جذاب )از لحــاظ بصری( منجر به ایجاد 
تجربه ای ناخوشایند شده است. شاید در آینده در 
صورت به روز رسانی رابط کاربری دستگاه، بتوان آن 

را نیز پیشنهاد داد.

A95X F3   
حدود قیمت: ۲/۲ میلیون تومان

اگر به  دنبال اندروید باکسی توانمندتر برای اجرای 
انواع و اقسام اپلیکیشن و بازی های اندروید هستید، 
A95X F3 گزینه  بسیار خوبی است که به تازگی در 
بازار کشورمان موجود شده است. این اندروید باکس 
چندین نقطه  قوت دارد که در بسیاری از محصولات 
هم رده  آن دیده نمی شــود: عرضه در دو نســخه  
مختلف اندروید یا اندروید تی وی در کنار پشتیبانی از 
 DTS:X کدگشایی سخت افزاری کدک های صوتی
و Dolby True HD )سنگین ترین کدک های 
صوتی فراگیر که در فیلم هــای 4K واقعی به  کار 
رفته اند(.  پردازنده  چهارهسته ای S905X3 توان 
پردازشی بســیار خوبی را به  همراه دارد تا نه  تنها 
تمامی اپلیکیشــن ها به خوبی اجرا شــوند، بلکه 

امکان گیمینگ نیمه حرفه ای نیز فراهم باشد. البته 
پیشنهاد می کنیم حتما نسخه  ۴ گیگابایت رم را 

خریداری کنید.
شــاید یکی از بزرگ ترین نقاط قوت A95X F3 را 
بتوان ظاهر آن دانست. جایی که عموم محصولات 
چینی ظاهری بسیار عجیب و گاهی زشت دارند و 
به دلیل تحت تأثیر قرار دادن دکور منزل، نمی توان 
دستگاه را در کنار سایر تجهیزات صوتی و تصویری 
قرار دارد. اندروید باکس  A95X F3 ظاهری ساده 
به  همراه نوار LED روی بدنه  دستگاه دارد که امکان 
شخصی سازی نحوه  نوردهی این نوار نیز فراهم است.

   بی لینک جی تی کینگ
حدود قیمت: ۴ میلیون تومان

برای آشنایی با بی لینک کافی است بدانید فعالیت 
اصلی این شرکت ساخت کامپیوتر  کوچک است؛ به 
همین دلیل باید حساب این نام را از سایر برند های 
 Beelink GT .دنیای اندروید باکس جدا کــرد
King تنها با یک هدف وارد بازار شد؛ کسب جایگاه 
بهترین اندروید باکس جهان. بــه همین دلیل از 
پردازنده  توانمند S922X استفاده شده است که 
توانی دو برابر S905X3 دارد. قابلیت های پیشرفته  
دیگری مانند وای فای ۶، درگاه ایترنت گیگابیتی، 
ریموت کنترل حرکتی و ٣ درگاه USB، از جمله  
مواردی است که جی تی کینگ را از سایر محصولات 
بازار متمایز می کند. اما بزرگ ترین نقطه  قوت این 
دستگاه، پردازنده  سریع آن است تا در کنار اجرای 
بی نقص تمامــی انواع محتوای چندرســانه ای، از 
پس اجرای روان تمامی بازی های اندروید در کنار 
کاربرد به عنوان هاب مدیاسنتر خانگی بربیاید. اگر 
قصد ارتقای جدی شبکه  چندرسانه ای و سرگرمی 
خانگی خود را دارید، بی لینک بهترین گزینه  ممکن 
را در اختیــار دارد. جی تــی کینــگ را می توان از 
بهترین نمونه های موجود در بازار کشور دانست که 
محصولات اندکی در دنیای اندرویدباکس ها قادر به 

رقابت با آن هستند.

  بی لینک جی تی کینگ پرو
حدود قیمت: ۵ میلیون تومان

اگر به  دنبال بهترین اندروید باکس بازار کشورمان 
هستید، جی تی کینگ پرو انتخاب اصلی است. این 
دستگاه که نمونه ی پیشرفته تر GT King به شمار 
می رود، به پردازنده ی S922X-H مجهز شده است 
تا حدود ١٠ الی ۲٠ درصد توان پردازشی بیشتری 
داشته باشد. بدین ترتیب می توانید از آن برای اجرای 
سنگین ترین پردازش های مورد نیاز یک تلویزیون 
هوشمند بهره ببرید. پشتیبانی از کدک های صوتی 
Lossless و فراگیر از دیگر نقاط قوت دســتگاه 

به شمار می رود.



 تعدادی  همکار خانم جهت فروشندگی  پوشاک زنانه
پایه حقوق 2/۵۰۰/۰۰۰ به بالا

9:3۰الی 14  و 4بعدازظهر الی  1۰شب 
آدرس -خیابان نظر میانی

۰9131۰۵8836

یک شرکت تولیدی معتبر واقع در شهرک صنعتی 
مورچه خورت، با  ســرویس ایاب و ذهاب دعوت به 

همکاری می نماید:
1- کارشناس صنایع

2- کارشناس  سخت افزار و شبکه
3-   کارشناس نساجی

4-  اپراتور تولید
۵-   کارگر ساده

۰9221۰47741  -   ۰314۵642737   
ساعت تماس 8 الی16

 برند بدیعی، صادر کننده برتر کشور در زمینه  زعفران 
واقع در اصفهان جهت تکمیل پرســنل خود اقدام به  

جذب ویزیتور نموده است:
ویزیتوربا حقوق ثابت و پورسانت

استان مورد نیاز: اصفهان
شــهر مورد نیاز: اصفهان، شاهین شــهر، مبارکه، 

فولادشهر
m.reza13726@yahoo.com :ایمیل

  تلفن: ۰9916468942 )تماس و رزومه(

شرکت تولیدی صنعتی تامکار واقع در  اصفهان جهت 
تکمیل نیروی انسانی خود استخدام می نماید:

* مسئول دفتر
cnc اپراتور تراش  *

cnc اپراتور فرز  *
*  اپراتور کاروسل

*  اپراتور تراش سنگین
*  اپراتور بورینگ

*  اپراتور فرز
*  اپراتور تراش

*  اپراتور کاروسل معمولی
*  دریل کار

CO2 جوشکار برق  *
*  مونتاژکار فلزی

*  کمک مونتاژ فلزی
*  سنگ کار و تمیزکار

*  مارکینگ کار
 متقاضیان واجد شــرایط می توانند رزومه خود را به 
آدرس ایمیل یا شماره واتساپ اعلام شده ارسال نمایند.

۰9114۵93442
jobtam1399@gmail.com

شرکت  نساجی اطلس بافت جهت تکمیل کادر خود در 
کارخانه بافندگی واقع در خمینی شهر اصفهان از  افراد 

واجد شرایط زیر دعوت به همکاری می نماید:
   انباردار آقا

– حداقل تحصیلات دیپلم
– مسلط به کار با کامپیوتر

– تسلط کافی به آفیس )ورد- اکسل(
– آشنایی با اصول انبارداری و چیدمان کالا

– حداقل 2۵ سال و حداکثر 3۵ سال سن
– ترجیحا سابقه کار در صنایع نساجی

– نوع همکاری: تمام وقت
مزایا:

– حقوق و مزایای کامل
– بیمه

– بن خرید
– اضافه کار

 تلفن: ۰91382۵1232

یک شرکت معتبر واقع در اصفهان جهت تکمیل کادر 
خود از افراد دارای تخصــص ذیل دعوت به همکاری 

می نماید:
مهندس فرآیند 

دارای حداقل مدرک کارشناســی  مهندسی شیمی 
مسلط به نرم افزارهای مهندسی شیمی

aspen hysiy
HTRI

PV Elite
PDMS

استان و شهر مورد نیاز: اصفهان
 متقاضیان واجد شرایط می توانند تقاضای خود را به 
 subject همراه رزومه کاری با درج عنوان شغلی در

به آدرس ایمیل اعلام شده ارسال نمایند.
noavaran.tt.hv@gmail.com :ایمیل

 تلفن: ۰9۰21366۵23

   فروشنده خانم  جهت کار در  مزون لباس شب
  با روابط عمومی بالا

از ساعت 1۰ الی 3۰/2۰    با حقوق مکفی 
 ۰3136293261  
۰93383236۵۰

بازار کار

جهت درج آگهی های 
استخدامی خود در 
 روزنامه اخبار اصفهان

  با شماره
32274500 

 تماس حاصل فرمایید 

بازار کـار

شرکت پخش بهداشتی بامداد کیمیا نفیس واقع در  
اصفهان جهت تکمیل کادر خود به افراد واجد شرایط 

زیر نیازمند است:
 نماینده علمی  

صورت تمام وقت
در رشته های تحصیلی: شیمی، بیوشیمی، داروسازی، 
روانشناســی، زیست شناسی، پزشــکی، مامایی و 

پرستاری
با حقوق ثابت و پورسانت عالی

)ساعت تماس: 9 الی 17(
employ@kimiyanafis.com :ایمیل 

همراه: ۰914۰431262
  تلفن:  ۵ - ۰3136696164 )داخلی 1۵(
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اولین روزنامه اقتصادی دو زبانه استان اصفهان

بنجامین لیون اپل را به مقصد استارت آپ فعال در حوزه هوافضا ترک کرد
گفته می شود بنجامین لیون که در رأس تیم توسعه  حسگرهای Apple Car قرار داشت، اخیرا اپل را به 
مقصد استارت آپی در حوزه  هوافضا ترک کرده است. بنا بر گزارش اپل اینسایدر، بنجامین لیون، کارشناس 
حسگر، مدیر باسابقه و یکی از اولین اعضای پروژه  تیتان، اپل را به قصد کار روی پروژه  جدید استارت آپ 
آسترا )Astra( ترک کرده است. این خبر در میان سیلی از شایعات مبنی بر مذاکره  اپل با خودروسازان 

سرشناس برای برون سپاری تولید خودرو خودران این شرکت موسوم به Apple Car منتشر می شود و 
به نوعی نشان می دهد که شاید کار وی در اپل به اتمام رسیده باشد.

لیون برای اولین  بار این خبر را در مصاحبه ای با TechCrunch به اشتراک گذاشت و اعلام کرد که او به با هدف 
کار روی استقرار ماهواره های کوچک، به استارت آپ نوپای آسترا، فعال در توسعه  تجهیزات فضایی نقل مکان کرده است. وی با 

ابراز علاقه به پروژه  آسترا، می گوید:
من فکر می کنم چشم انداز آسترا ترکیبی جادویی است که اساسا علم موشک را از فضا خارج می کند. چگونه این کار را انجام می دهیم؟ خب؛ 
گاهی بهتر است بنیانی عالی از یک تیم توسعه داشته باشید که به موجب آن، یک گنجینه  عالی از فناوری های اصلی دارید که می توانید برای 

تولید دسته ای از محصولات جذاب، آن ها را گرد هم آورید.

بتمن می داند کامل نیست برای 
همین از امکانات و ابزارآلات 
جنگی استفاده می کند )مثل 

اینکه ما می دانیم تبلیغات بلد 
نیستیم برای همین مطالعه و 

پرس و جو می کنیم تا با علم و 
دانش مجهز شویم(

،،

رئیس مرکز ملی فرش ایران:

استارت آپ های حوزه فرش تقویت می شود

 رئیس مرکز ملی فرش ایران گفت: استارت آپ های 
حوزه فرش و همچنین شرکت های دانش بنیان در این 

زمینه مورد حمایت و تقویت قرار می گیرند.

فرحناز رافع در نشست با شــهردار اردبیل اظهار کرد: بر اســاس مصوبه دولت و 
کمیسیون فرهنگی شهرداری ها موظفند در حوزه فرهنگسازی، ترویج و تبلیغ هنر، 

صنعت فرش نقش آفرینی کرده و به توانمندسازی این حوزه کمک کنند.

وی تصریح کرد: ما از شهردار اردبیل که با انگیزه ای مضاعف فعالیت های 
فرهنگی و اجتماعی را مورد حمایت قرار می دهند، انتظار داریم تا میدانی 
را در شــهر اردبیل به نام فرش و همچنین در المان و مبلمان شهری به 

تبلیغات فرش دستباف توجهی جدی داشته باشند.
رئیس مرکز ملی فرش ایران گفت: در طراحی مناطق مختلف شهر به ویژه 
رنگ آمیزی و المان سازی باید نقشه های قدیمی فرش دستباف مورد توجه 
قرار گیرد تا فراتر از برندهای خارجی، همین صنایع دستی ارزشمند ما به 

ویژه فرش در اولویت برنامه ریزی های شهری قرار گیرد.
رافع افزود: قطعاً با حمایت از نقش و نگارهای مانــدگار فرش به راحتی 
می توانیم این هنر، صنعت ارزشمند را مورد پشتیبانی قرار داده و به نوعی 

اردبیل را با همین چهره فاخر به دنیا معرفی کنیم.
وی در بخش دیگری از ســخنان خود خاطر نشــان کرد: متأسفانه امروز 
اردبیل را با برخی اسم ها و عناوین می شناسند در حالی که چه زیباست نام 
اردبیل همواره با فرش و صنایع دســتی ارزشمند آن معرفی شده و برای جهانیان 

مورد پذیرش قرار گیرد.
رافع با قدردانی از پیشــنهاد شــهردار اردبیل در برپایی نمایشــگاه دائمی فرش 
در شــهر اردبیل اضافه کرد: این اقدام می تواند زمینه توانمندی و پشــتیبانی از 
صنعت ارزشــمند فرش را به وجود آورد که ما نیز در کنار ایجاد زیرســاخت های 
این امر بــا همــکاری تعاونی هــا و اتحادیه فرش به آراســتگی این نمایشــگاه 

 و دخالــت دادن قالیبافــان در بــالا بردن فــروش محصولات کمــک خواهیم
 کرد.

وی بیان کرد: آذربایجان همواره با عنوان و نام فرش در سطح جهانی شناخته شده 
است و بهتر است همین نام و نشان پابرجا بماند و به رغم شرایط سخت تحریم ها، با 
صادرات فرش بتوانیم نام و آوازه اردبیل را در سطح جهانی و بین المللی پرآوازه تر 

کنیم.
رافع ادامه داد: شهرداری می تواند در آموزش فرش بافی نیز یاریگر همکاران ما در 
اتحادیه ها و تعاونی ها باشند چرا که اشتغال در این حوزه با پایین ترین ارقام اتفاق 
می افتد که کارآفرینی در این بخش خود بهترین مصداق در کاهش آســیب های 

اجتماعی در سطح جامعه است.
رئیس مرکز ملی فرش ایران اظهار کرد: در کنار آموزش قالیبافان، بهتر است برنامه 
آموزشی برای مدیران فروش و حوزه بازاریابی نیز در نظر گرفته شود تا یک همفکری 

و تعامل مثبت در تقویت این حوزه شکل بگیرد.
وی با استقبال از پیشــنهاد شــهرداری اردبیل برای عقد تفاهم نامه با محوریت 
اجرای طرح های متعدد در شهر اردبیل برای تقویت هنر، صنعت فرش تصریح کرد: 
امیدواریم همه تعهدات و توافقات با شهرداری اردبیل شکل اجرایی و عملیاتی به 
خود گرفته تا با همکاری شورا و شــهرداری اردبیل بتوانیم روز به روز هنر، صنعت 
اصیل فرش را که می تواند به توانمندی اقتصادی و اشتغال کشور و استان اردبیل 

کمک کند، رونقی دو چندان ببخشیم.

مهر
گــــــزارش

استارت آپ

صاحب امتیاز و مدیر مسئول:  رضا محزونیه 
سر دبیر: مرضیه ربیعی

دفتراصفهان : میدان احمد آباد،ابتدای خیابان شهیدمفتح )بهرام(   ساختمان حورا
 تلفن:031-32274500    

روابط عمومی:تلفن: 32274515-031  فاکس: 32274502ـ 031 
سازمان آگهی های اصفهان:32274518 - 32274517     32274512 - 32274506 ـ 031  

فاکس بازرگانی اصفهان : 32274511- 32274507ـ 031
 چاپ: رنگین کمان

امور مشترکین اصفهان: 031-32274508

تتر                 ارزش بازار:   32.25 میلیارد دلار
اگر به دنبال سرمایه گذاری یا معامله ارزهای دیجیتال باشید، احتمالا نام تتر 

را شنیده اید. در این مطلب به این سوالات که تتر چیست، چگونه کار می کند و چرا 
قیمت آن همیشه ثابت است، پاســخ می دهیم. همچنین با بهترین کیف پول های 
این ارز دیجیتال و نحوه خرید آن آشنا می شوید. تتر )Tether( با واحد اختصاری 
USDT یک ارز دیجیتال اســت که با قیمت ثابت خود از شما در مقابل نوسانات 
شدید بازار محافظت می کند و با آن می توانید به صورت دیجیتالی دلار منتقل کنید. 
تتر با واحد اختصاری USDT، یک ارز دیجیتال بوده که قیمت آن همیشــه ثابت 
است. ارزش هر واحد تتر همواره برابر با یک دلار ایالات متحده آمریکا است. این ارز 
دیجیتال یکی از ده ها ارز دیجیتال باثبات در بازار ارزهای دیجیتال اســت. ارزهای 
دیجیتال باثبات دارای پشــتوانه کالا و دارایی های دیگر هســتند. قیمت ارزهای 
 دیجیتال باثبات همیشه وابسته به ارزش دارایی های پشتوانه است و با آن ها بالا و پایین

 می رود.

دوج                            ارزش بازار:    7.16 میلیارد دلار
هیاهوی تبلیغاتی در شبکه های اجتماعی باعث شد تا قیمت دوج کوین رشدی ۹۰۰ 

درصدی داشته باشد. با وجود اینکه این جهش دوام چندانی نداشت اما قدرت شبکه های 
اجتماعی در جریان سازی را به ما نشان داد. یکی از شگفت انگیزترین اتفاقات چند روز 
اخیر در بازار ارزهای دیجیتال، رشد کم سابقه دوج کوین )Dogecoin( بوده است 
که قیمت آن در عرض ۲۴ ساعت، حدوداً ده برابر افزایش یافت. دوج کوین را می توان 
بهترین ارز دیجیتال میم   یا میم کوین )MemeCoin( دانســت که یک بار دیگر 
به واسطه هیاهویی تبلیغاتی در رسانه های اجتماعی، خبرساز می شود. ارزهای دیجیتال 
میم یا میم کوین ها مبتنی ایده طنزی هستند که مدتی در اینترنت رواج داشته و سپس 
به یک ارز دیجیتال تبدیل شده اند. همانند سایر رمزارزها، از دوج کوین می توان برای 
سرمایه گذاری و ترید به امید کسب سود استفاده کرد. بیشتر طرفداران دوج کوین از این 
آلت کوین به عنوان ارز استفاده می کنند و از مزایای کارمزد تراکنش بسیار اندک و سرعت 

تراکنش چشمگیر و پلتفرم استفاده آسان استفاده می کنند.

اتریوم                   ارزش بازار:      204.18 میلیارد دلار
در ساده ترین تعریف، اتریوم یک زیرساخت آزاد مبتنی بر فناوری بلاک چین است 

که می توان روی آن برنامه های کامپیوتری غیر متمرکز را اجرا کرد. غیر متمرکز بودن 
اتریوم یعنی این سیستم به  تنهایی متعلق به هیچ کس نیست و آن را یک یا چند شخص 
خاص کنترل نمی کنند، همه می توانند مالک این شبکه بوده و در کنترل آن نقش 
داشته باشند. به دلیل ساختار توزیع شده و غیر متمرکز اتریوم، پس از پیاده سازی یک 
برنامه روی این شبکه، این برنامه دیگر قابل  توقف و دستکاری نیست، حتی اگر خود 
خالق آن بخواهد. وقتی از جوزف لوبین، یکی از توسعه دهندگان اصلی اتریوم، درباره 
هدف از ایجاد این شبکه سؤال کردند، در جواب گفت که اتریوم ایجاد شده تا برای انجام 
امور زندگی مان به هیچ بانک، شرکت و نهاد دیگری به  جز خودمان نیاز نداشته باشیم.

اتریوم پا را یک قدم فراتر از بیت کوین گذاشته و امکان اجرای غیر متمرکز کدهای 
کامپیوتری )قرارداد هوشمند( را نیز فراهم کرده تا بتوانیم علاوه بر پول، بقیه فرایندها 

را هم غیر متمرکز کنیم.
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ایــن دو ابرقهرمــان الهام 
بخش مشکلات کودکی مان 
بودند وقتی نمی توانستیم 
در بازی برنده شــویم فکر 
می کردیم الان سوپرمن یا 
بتمن هســتیم و با نیرویی 
جادویــی بر دوســتانمان 
پیروز می شوید یا دنیا را همچون کارتون 
می دیدیــم و همیشــه آمــاده جنگ با 

موجودات خیالی بودیم.
اما کمی که بزرگتر شــدیم، نســبت به 

ابرقهرمان ها دچار تردید شدیم؛
بعضی از آنها را به طور کلی کنار گذاشتیم 
و بعضی دیگر را همچنان الگو قرار دادیم و 
بعضی ها را هیچوقت به روی خودمان هم 

نیاوردیم که دوست داشتیم…
از بین ابرقهرمان هایی که با خودمان بزرگ 
شدند، بتمن و سوپرمن از دسته محبوب 

ترین ها بودند.
قطعا قدرت این ابرقهرمانان در چند نسل 
ادامه می یابد، همین قدرت را می توان در 
دنیای واقعی در دستان کارآفرینانی دید 

که تیم خود را به پیروزی می رسانند.
اما همیشه بین این دو ابرقهرمان اختلاف 
زیادی وجود داشــت… هرچقدر بزرگتر 
می شویم متوجه می شویم مردم بتمن را 

بیشتر از سوپرمن دوست دارند، چرا؟
اولین و مهم ترین دلیل  این است که ریشه 

و خواستگاه سوپرمن معلوم نیست.
به ما گفته شــده از جایی خارج از زمین 
آمده. سوپرمن هیچ گذشــته ای ندارد و 
نمی دانیم قبلا چه بوده و چه شده و برای 

چه آمده؟

اما بتمن را می دانیم.
او وقتی بچه بود، مادر و پدرش توسط یک 
قاتل جلوی چشمانش کشــته شدند و او 
تصمیم گرفت با اشرار بجنگد و نگذارد حق 

مردم مظلوم پایمال شود.

   نتیجه گیری 
مردم به اولین چیزی که اهمیت می دهند، 
قصد و نیت شماست )مخصوصا در فروش( 
اگر مردم متوجه شوند در فروش قصد شما 
کسب سود است از شما خرید نمی کنند. 
اما اگر بدانند شما آمده اید تا به آنها کمک 
کنید از شما خرید می کنند. قصد، نیت و 
ریشه اصلی فعالیت هایتان را شفاف سازی 
کنید برای مشتری تان یا حتی دوستان و 

اطرافیانتان !
دومین دلیلی که سوپرمن را مردم وقتی 
بزرگتر می شوند دوست ندارند، این است 
که هیچوقت زخمی، مجــروح یا احتمال 
ندارد کشته شــود؛ یک جورایی سوپرمن 
نقطه ضعفی ندارد. انگار نمونه یک انسان 
کامل اســت )که در کارآفرینی هم انسان 

کامل نداریم( اما بتمن اینطور نیست.
او یک انسان عادی اســت که فقط لباس 
خفاش مانندی به تن می کند تا مردم او را 
نشناسند. اصلا بتمن از جنس مردم و برای 
مردم )کارمندان( است و همه او را تحسین 

می کنند. 
بتمن در جنگ با دشمنانش )بحران های 
کاری( زخمی می شــود؛ چندبار ممکن 
بود بمیرد و هیچ وقت بــه صورت کامل از 
دشمنانش برتر نیست و مجبور است برای 
شکســت دادن آنها تلاش کنید، نا امید 
می شــود و بعضی وقت ها انگیزه اش را از 
دســت می دهد و به خانه اش برمی گردد. 
بتمن می داند کامل نیســت برای همین 
از امکانــات و ابزارآلات جنگی اســتفاده 
می کند )مثل اینکه ما می دانیم تبلیغات 

بلد نیستیم برای همین مطالعه و پرس و 
جو می کنیم تا با علم و دانش مجهز شویم(

ســومین دلیل این اســت که سوپرمن از 
زورش استفاده می کند؛ اما بتمن از فکرش !

شما در اکثر مبارزات سوپرمن او را درحال 

استفاده از زور ماورای انسانی اش می بینید 
اما بتمن معمــولا دشــمنانش را به تله 
می اندازد و سعی می کند از دور آنها را خلع 
سلاح کند. سوپرمن سمبل یک انسان با 
عقلانیت محدود است و بتمن سمبل یک 

انسان کارآفرین که از فرصت ها استفاده 
می کند تا موفق شــود و هوشمندانه کار 
می کند اما افراد با ویژگی سوپرمن از سخت 
تر کار کردن می خواهند بیشــتر پول در 
بیاورند )قبلا گفتیم چرا این روش اشتباه 

است( 
چهارمین دلیلی که شــاید بــه خاطر آن 
بتمن محبوب تر است؛ بتمن برای شهرت 
نمی جنگد. او اکثــر مواقع از شــهرت و 
بــه اصطلاح »توی چشــم بــودن« فرار 
می کند. اما ســوپرمن دوست دارد نتیجه 
کارش را همه دنیا ببینند. ســوپرمن در 
برابر همگان ظاهر می شــود و با ســینه 
ای ســپر کرده با دشــمنان می جنگد و 
آنها را شکســت می دهــد و صبر می کند 
تا مردم تحســینش کنند. امــا بتمن در 
خفا می آید، دشــمنان را غافلگیر می کند 
 و قبل از اینکــه بدانند او آنجــا بوده، فرار

 می کند.
رسالت بتمن شهرت نیست؛ بلکه کمک 

است.

بتمن دوست دارد به دیگران کمک کند تا 
موفق شوند. بتمن مایل نیست دشمنان را 
خودش دستگیر کند، برای همین آنها را در 
تله ای می اندازد تا پلیس آنها را دستگیر 

کند.
پنجمیــن دلیل جالــب این اســت که 
شما سوپرمن را همیشــه تنها می بینید. 
ســوپرمن تمام کارهایش را بــه تنهایی 
 انجــام می دهــد و از هیچکــس کمک 
نمی گیرد ! اما بتمن دستیاری به اسم رابین 

دارد)کمک گرفتن از تیم همکاری(
بتمن به پلیس کمک می کند و از پلیس هم 
کمک می گیرد. بتمن گاهی از مستخدمش 
مشاوره می گیرد و همفکری می کند. بتمن 
لباس مبدلش را در می آورد و با لباس عادی 

بین مردم می رود و از آنها سوال می کند.
بتمن به نظر دیگران اهمیت می دهد؛ برای 

همین مردم او را دوست دارند.

   سخن آخر؛
مثل بتمن باشید.

چند درس کارآفرینی از محبوبیت ابرقهرمان ها؛   

به یک بتمن نیازمندیم!

سوپرمن در برابر 
همگان ظاهر می شود 

و با سینه ای سپر کرده 
با دشمنان می جنگد و 

آنها را شکست می دهد 
و صبر می کند تا مردم 

تحسینش کنند. اما 
بتمن در خفا می آید، 
دشمنان را غافلگیر 

می کند و قبل از اینکه 
 بدانند او آنجا بوده، فرار

 می کند

 اکثرمان از بچگی با بتمن و سوپرمن بزرگ شدیم؛ دو ابرقهرمانی 
که همیشه از پس سخت ترین دشــمنان بشریت برآمدند و 

توانستند پیروز شوند.
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